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MESTO BREZNO 

Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

 

ZÁPISNICA 

zo 14. pracovného rokovania Mestského zastupiteľstva mesta Brezna, 

konaného dňa 27. marca 2024 

 

PRÍTOMNÍ   

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 1 

Mgr. Martin Juhaniak, Mgr. Andrej Barančok, Mgr. Pavel Ambros, Mgr. Ivana Donovalová, 

Ing. arch. Ján Králik, Ing. Miroslav Baran 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 2 

Mgr. Tomáš Turňa, PhDr. Petra Dzurmanová, PhD Matej Garaj, Milan Palovčík, Bc. Ľubica 

Štugnerová, MA. 

 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 3 

Mgr. Daniel Struhár, Ing. Miroslav Fašang, Ing. Jozef Auxt, Jozef Tokár 

 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 4 

Erik Duhan 

 

 

OSPRAVEDLNENÝ 

Július Obernauer 

 

NEOSPRAVEDLNENÝ 

doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE 

 

 

Rokovanie viedol: 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta  

Číslo spisu Brezno 

MsÚ-2024/6277 27.3.2024 
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K bodu 1/ 

Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 
 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ak dovolíte, kolegyne, kolegovia, začali by sme. Dobrý deň prajem všetkým, vážené 

poslankyne, vážení poslanci. V súlade s § 13, ods. 4, písmeno a, zákona číslo 369/1990 Zbierky 

o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov, otváram štrnáste pracovné zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva mesta Brezno konané vo volebnom období 2022-2026. Dnešné 

zasadnutie Mestského zastupiteľstva bolo zvolané v súlade s ustanovením § 12 ods. 1 Zákona o 

obecnom zriadení a boli na ňom pozvaní všetci poslanci Mestského zastupiteľstva s platným 

mandátom. Z 18 poslancov je prítomných 13 poslancov, preto vyhlasujem zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za schopné právoplatne sa uznášať. Z dnešného 

rokovania sa ospravedlnil pán poslanec Obernauer, dovoľte mi, aby som na dnešnom zasadaní 

Mestského zastupiteľstva privítal predovšetkým vás, poslancov Mestského zastupiteľstva, ako 

aj hlavnú kontrolórku mesta Brezno, prednostku MÚ, vedúcich odborov a riaditeľa 

príspevkovej organizácie, riaditeľa obchodnej spoločnosti, zástupcov podnikov, zástupcov 

médií, prizvaných hostí, ako aj všetkých občanov mesta Brezno. Vážené poslankyne, vážení 

poslanci, týmto považujem zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za otvorené.  

 

K bodu 2/ 

Skúška hlasovacieho zariadenia 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k skúške hlasovacieho zariadenia. Mne to tu nejde. Nemám to zapnuté. Ja sa 

budem aj dozadu pozerať, ako nemám s tým problém. No už ide, no výborne. Takže toto sme 

zvládli. Môžme hlasovanie za? Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, skúška hlasovacieho 

zariadenia, vám to funguje. Dobre. Ďakujem pekne. Skúsme proti. Ešte nie? Tak ešte nie. Dobre, 

hlasovacie zariadenie nám funguje.“ 

 

Hlasovanie číslo: 1 

Bod číslo: 2. 

Skúška hlasovacieho zariadenia - ZA 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  11 

Proti:  2 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  13 

Návrh bol schválený. 

Hlasovanie číslo: 2 

Bod číslo: 2. 

Skúška hlasovacieho zariadenia - PROTI 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  0 

Proti:  13 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  13 

Návrh nebol schválený. 

Hlasovanie číslo: 3 

Bod číslo: 2. 

Skúška hlasovacieho zariadenia - ZDRZAL SA 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  0 

Proti:  0 

Zdržali sa:  13 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  13 

Návrh nebol schválený. 
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K bodu 3/ 

Procedurálne otázky 
 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k procedurálnym otázkam: Schválenie programu rokovania. Program 

rokovania vám bol doručený písomne, spolu s pozvánkou. Má ešte niekto pripomienky, alebo 

doplnky k navrhovanému programu? Ak nie sú pripomienky, dávam hlasovať, kto je za, aby sa 

dnešné zasadnutie riadilo programom tak, ako vám bol predložený. Kto je za uvedený návrh?“ 

 

Hlasovanie číslo: 4 

Bod číslo: 3. 

Procedurálne otázky - Hlasovanie za program 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  13 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  13 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Z 13 prítomných 13 za. Konštatujem, že návrh bol schválený jednohlasne.“ 

 

1.  Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

2.  Skúška hlasovacieho zariadenia 

3.  Procedurálne otázky 

4.  Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 15.03.2024 

Predkladá: Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno 

Spracoval: Útvar prednostu Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou 

Mgr. Zuzanou Ďurišovou v spolupráci s odbornými útvarmi Mestského úradu 

Brezno 

5.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezno, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Brezno číslo VZN - 08/2015 Prevádzkový 

poriadok pohrebísk na území mesta Brezno v znení dodatkov VZN - 09/2016, 

VZN - 07/2017, VZN 03/2020 a VZN 01/2021 

Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 

Spracoval: Technické služby mesta Brezno zastúpené riaditeľom Ing. Lukášom 

Jeremiášom 
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6.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezno o poplatkoch za 

znečisťovanie ovzdušia 

Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 

Spracoval: Odbor životného prostredia a stavebného poriadku zastúpený 

vedúcim odboru Ing. Petrom Tichým 

7.  Majetkové záležitosti 

Predkladá JUDr. Lenka Klimanová, Odbor právny Mestského úradu Brezno 

Spracoval: Odbor právny Mestského úradu Brezno zastúpený poverenou 

vedúcou odboru JUDr. Lenkou Klimanovou 

 7.1 Žiadosť Lukáša Nižníka a Karin Kolesárovej o uzatvorenie Zmluvy o zriadení 

vecného bremena 

 7.2 Žiadosť Milana Štubniaka, bytom Brezno o uzatvorenie zmluvy o zriadení 

vecného bremena 

 7.3 Zrušenie uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna č.140/2023 zo dňa 

21.júna 2023, a uznesenia č.175/2023, zo dňa. 23.08.2023 

 7.4 Zrušenie uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna č. 78/2022 zo dňa 

22.06.2022, a č. 79/2022 zo dňa 22.06.2022. 

 7.5 Odkúpenie stavby robotníckej ubytovne Hudák k. ú. Brezno, lokalita Vagnár 

 7.6 Odkúpenie stavby chaty, robotnícka ubytovňa Šimunička, k. ú. Brezno, lokalita 

Rohozná 

 7.7 Odkúpenie stavby robotníckej ubytovne Cigánka, k. ú. Brezno, lokalita 

Rohozná 

 7.8 Odkúpenie stavby chaty Pasecký salaš, k. ú. Brezno, lokalita Mlynná 

 7.9 Odkúpenie stavby chaty, robotnícka ubytovňa Repčuľa, k. ú. Brezno, lokalita 

Ježová 

 7.10 Odkúpenie stavby: Vodovod - Škôlka Michalová 161 

 7.11 Odkúpenie stavby: Prehrádzka Michalová, inv. č. 2029222-0 

 7.12 Odkúpenie stavby: ŠS Oplotenie, inv. č. 2012859-0 

 7.13 Žiadosť Filipa Pocklana a Miroslavy Temniakovej o uzatvorenie zmluvy 

o zriadení vecného bremena na pozemok mesta, Poľná ul. v Brezne 

8.  Návrh na upustenie od vymáhania nevymožiteľných pohľadávok nad 5.000,-Eur 

Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor právny Mestského úradu Brezno zastúpený poverenou 

vedúcou odboru JUDr. Lenkou Klimanovou 

9.  Zvýšenie základného imania spoločnosti Hotel Ďumbier s.r.o. 

Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku Mestského úradu Brezno, 

zastúpený vedúcou odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

10.  Rozpočet 2024 – Návrh na I. zmenu 

Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku Mestského úradu Brezno, 

zastúpený vedúcou odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

11.  Poskytnutie dotácie pre účely športu v roku 2024 

Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
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Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku Mestského úradu Brezno, 

zastúpený vedúcou odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

12.  Správy hlavnej kontrolórky 

Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 

 12.1 Správa o výsledku kontroly prešetrovania a vybavovania sťažností za rok 

2023 

 12.2 Správa o výsledku kontroly prevodov vlastníctva nehnuteľného majetku 

mesta, ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 20 000 eur. 

13.  Rôzne 

 13.1 Návrh na poverenie poslanca Mestského zastupiteľstva mesta Brezno na výkon 

sobášiaceho 

Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Útvar prednostu Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou 

Mgr. Zuzanou Ďurišovou 

 13.2 Ústna informácia predsedov komisií Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

o činnosti komisií 

14.  Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa 

príspevkovej organizácie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti, v 

ktorej má mesto Brezno majetkovú účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií 

zriadených mestom a náčelníka mestskej polície 

15.  Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

16.  Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k voľbe Návrhovej komisie so zreteľom na prerokúvané správy odporúčam 

mestskému zastupiteľstvu zvoliť Návrhovú komisiu v zložení pán poslanec Barančok, pán 

poslanec Králik a pán poslanec Duhan. Má niekto z poslancov pripomienky alebo iné návrhy? 

Ak nie, dávam odhlasovať zloženie návrhovej komisie. Kto je za, aby návrhová komisia 

pracovala v uvedenom zložení? Nech sa páči, hlasujte.“Hlasovanie číslo: 5 

Bod číslo: 3. 

Procedurálne otázky - Za narvhovu komisiu – Barančok, Duhan, Králik 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  14 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Zo 14 prítomných, 14 za. Návrhová komisia už zaujala svoje miesta. Za 

overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia poverujem poslancov Mestského zastupiteľstva, 

pani poslankyňu Donovalovú a pána poslanca Struhára. Struhár tu nie je, tak pána poslanca 

Juhaniaka. Zapísaním uznesením a vypracovaním zápisnice poverujem pani magisterku Janku 

Štulajterovú, asistentku prednostky. Tiež vás informujem o podpise zápisnice zo zasadnutia 26. 

februára 2024, kde na za overovateľov zápisnice boli určení poslanci, pán poslanec Auxt, pán 

poslanec Garaj, ktorí podpísali zápisnicu bez výhrad. Prešli by sme k bodom rokovania.“  

 

K bodu 4/ 

Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 15.03.2024 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 4 máme Správu o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 15. 3. 

2024. Predkladá pani prednostka, tiež materiál spracoval útvar prednostu MÚ, nech sa páči, 

môžeš uviesť materiál.“  

Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka MÚ Brezno)  

„Dobrý deň. Vážený pán primátor, vážená pani hlavná kontrolórka, vážené panie poslankyne, 

páni poslanci, vážení prítomní, týmto vám predkladám Správu o plnení uznesení Mestského 

zastupiteľstva k 15. marcu 2024, v ktorej konštatujem, že 13 uznesení Mestského zastupiteľstva 

bolo splnených, vypúšťame ich zo sledovania, 4 sme zrušili, tým pádom ich tiež vypúšťame zo 

sledovania. Všetko z mojej strany.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne, otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, 

poprosím návrhovú, nech sa páči.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna: I. berie na vedomie Správu o plnení uznesení Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezna k 15. 3. 2024. II., III. ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

Ďaku 

jem.“ 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 

I/ Berie na vedomie 
 Správu o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 15.03.2024 

 

II/ Konštatuje, že 

 

1. Uznesenie MsZ č.  66/2021 zo dňa 26.05.2021 

2. Uznesenie MsZ č     4/2023 zo dňa 02.02.2023 

3. Uznesenie MsZ č     5/2023 zo dňa 02.02.2023 

4. Uznesenie MsZ č     6/2023 zo dňa 02.02.2023 

5. Uznesenie MsZ č     7/2023 zo dňa 02.02.2023 

6. Uznesenie MsZ č. 129/2023 zo dňa 21.06.2023 

7. Uznesenie MsZ č. 203/2023 zo dňa 25.10.2023 

8. Uznesenie MsZ č. 216/2023 zo dňa 25.10.2023 

9. Uznesenie MsZ č. 219/2023 zo dňa 25.10.2023 

10. Uznesenie MsZ č. 232/2023 zo dňa 27.11.2023 

11. Uznesenie MsZ č.     2/2024 zo dňa 26.02.2024 

12. Uznesenie MsZ č.  18/2024 zo dňa 26. 02.2024 

13. Uznesenie MsZ č.  25/2024 zo dňa 26. 02.2024 

 

boli splnené a vypúšťa ich zo sledovania 

 

III/ Zrušilo 

 

1. Uznesenie MsZ č. 111/2023 zo dňa 17.05.2023 

2. Uznesenie MsZ č. 139/2023 zo dňa 21.06.2023 

3. Uznesenie MsZ č. 166/2023 zo dňa 23.08.2023 

4. Uznesenie MsZ č. 174/2023 zo dňa 23.08.2023 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  14 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 14 prítomných 14 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 5/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezno, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Brezno číslo VZN - 08/2015 Prevádzkový 

poriadok pohrebísk na území mesta Brezno v znení dodatkov VZN - 09/2016, 

VZN - 07/2017, VZN 03/2020 a VZN 01/2021 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 5. Návrh všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezno, ktorým sa mení 

a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie mesta Brezno číslo 8 z roku 2015, prevádzkový 

poriadok pohrebísk na území mesta Brezno v znení dodatkov. Predkladám ja spracoval 

Technické služby mesta Brezno, zastúpené riaditeľom. Nech sa páči, pán riaditeľ, môžeš uviesť 

materiál.“  

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„Dobrý deň, vážený primátor, páni poslanci, pán prednosta, pani poslankyne, dostali ste 

predložený Návrh zmeny všeobecne verejného nariadenia, kde po vznikla potreba úpravy 

cenníka prílohy číslo 1, a to na základe zvýšenej inflácie, ale aj zvýšených nákladov, čo sa týka 

prevádzky cintorínov. Ceny boli zvýšené o priemernú ročnú infláciu, to je 10,5 %, ktorá bola 

vyhlásená Štatistickým úradom Slovenskej republiky. Čiže jediné, čo sa mení na danom VZN-

ku, je príloha číslo 1, a to je cenník služieb. Pre informáciu, nájomné na jedno hrob. Doterajších 

17 EUR sa zvyšuje na 20. Následne za dvoj hrob, troj hrob sú to následky, násobky, pardon, a 

nájomné za urnové miesto na 5 rokov z doterajších 14 EUR sa zvyšuje na 15,50. Ostatné sú 

všetko cintorínske služby, ktoré vykonávame ako výkop jamy, úprava hrobových miest a 

podobné veci, ktoré sú potrebné na cintoríne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, otváram rozpravu, nech sa páči. Prešli aj návrhy komisiami, áno? 

Dobre, ale materiály ste mali všetci, tak nech sa páči, do rozpravy, ak chce niekto, kľudne. Ak 

nikto do rozpravy, rozpravu končím, nech sa páči, návrhová.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie vyhodnotenie pripomienkového 

konania k návrhu všeobecne záväzného nariadenia tak, ako je uvedené v texte. II. uznáša sa 

ďalej, tak ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o 

návrhu.“  
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia 

mesta  Brezna, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Brezno 

číslo VZN –  08/2015 - Prevádzkový poriadok pohrebísk na území mesta Brezno v znení 

dodatkov VZN –   09/2016, VZN - 07/2017, VZN 03/2020 a VZN 01/2021 

 

 

II/ Uznáša sa 

            v zmysle § 6 ods.1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení   

v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení mesta Brezna, ktorým 

sa   mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Brezno číslo VZN – 08/2015 - 

Prevádzkový poriadok pohrebísk na území mesta Brezno v znení dodatkov VZN - 

09/2016,  VZN – 07/2017, VZN 03/2020 a VZN 01/2021 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  14 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„14 prítomných 14 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 6/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezno o poplatkoch za 

znečisťovanie ovzdušia 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 6. Tým je Návrh všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezno o 

poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia. Predkladám ja, spracoval odbor životného prostredia, 

stavebného poriadku zastúpený vedúcim. Nech sa páči, pán vedúci, môžeš uviesť materiál.“ 

Ing. Peter Tichý (vedúci odboru životného prostredia a stavebného poriadku)  

„Dobrý deň, pán primátor, pani hlavná kontrolórka, panie poslankyne a poslanci, predkladáme 

Návrh všeobecne záväzného nariadenia o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia. Predkladáme 
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ho z dôvodu prijatia nového zákona č. 190 z roku 2023 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia, 

ktorý zrušuje pôvodný zákon č. 401 z roku 1998 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia. A tým 

vlastne strácajú platnosť aktuálne všeobecné zariadenie, všeobecne záväzné nariadenie mesta 

Brezna, a to je číslo 03 z roku 2014, ktoré bolo menené a doplnené všeobecne záväzným 

nariadením 05/2017 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia a určenia s obmedzením prevádzky 

mobilných zdrojov. Navrhované, navrhované všeobecne záväzné nariadenie o poplatkoch za 

znečisťovanie ovzdušia je vypracované v súlade s § 1, písmenko b zákona 190 z roku 2023 o 

poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne, nech sa páči, kolegyne, kolegovia, otváram rozpravu. Nech sa páči, môžeš.“  

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Prijali sme vlastne k tomuto bodu stanovisko, ktorým sa odporúča schváliť VZN, ako je 

pripravené.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, ešte niekto ďalší? Ak nikto do rozpravy, poprosím návrhovú, nech sa páči.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie vyhodnotenie pripomienkového 

konania k Návrhu všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna o poplatkoch za 

znečisťovanie ovzdušia. A II. uznáša sa ďalej, tak ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu, 

nech sa páči.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia 

mesta  Brezna o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia 

 

II/ Uznáša sa 

            v zmysle § 6 ods.1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení   

v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení mesta Brezna 

o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  14 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 14 prítomných 14 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 7/ 

Majetkové záležitosti 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 7 máme Majetkové záležitosti. Tu poprosím, tak ako zvykneme uviesť všetky 

návrhy a potom otvoríme rozpravu, ak je všeobecný súhlas. Tak nech sa páči, predkladá pani 

vedúca, doktorka Klimanová, odbor právny, tiež odbor právny spracoval materiál, nech sa páči, 

môžeš.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Dobrý deň všetkým. Pod bodom 7.1 predkladáme Žiadosť Lukáša Nižníka a Karin Kolesárovej 

o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena na Poľnej ulici na uloženie inžinierskych 

sietí, zemnej prípojky nízkeho napätia v telese miestnej komunikácie. Žiadatelia sú vlastníci 

nehnuteľnosti na Poľnej ulici a toto vecné bremeno potrebujú k riadnemu užívaniu 

nehnuteľnosti. Navrhuje sa zriadiť vecné bremeno bezodplatne z dôvodu duplicity s pánom 

Lysinom, ktorého Žiadosť o zriadenie vecného bremena bola prejednaná a schválená 13. 12. 

2023, avšak pri spisovaní zmluvy sa zistilo, že totožné vecné bremeno sa má zriadiť aj v 

prospech pána Nižníka a pani Kolesárovej. Pán Lysina uhradil jednorazovú odplatu za 

zriadenie vecného bremena a vecné bremeno je vytýčené pre oba subjekty v jednom traťovaní 

podľa geometrického plánu. Náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad vecného 

bremena do katastra nehnuteľností budú znášať žiadatelia.“  

„Pod bodom 7.2 je žiadosť Milana Štubniaka bytom Brezno o uzatvorenie zmluvy o zriadení 

vecného bremena v prospech tretej osoby pre účely predĺženia verejného vodovodu a prípojky 

pre rodinné domy na Poľnej ulici. Povinný z vecného bremena bude mesto Brezno, oprávnený 

z vecného bremena bude Stredoslovenská vodárenská spoločnosť, investor bude Milan Štubniak, 

ktorý uhradí všetky finančné záväzky, t. j. odplatu za zriadenie vecného bremena v súlade s 

našimi zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno, čo činí 5 EUR za meter 

prípojky, ako aj poplatky za návrh na vklad do katastra nehnuteľností. Vecné bremeno bude 
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spočívať v práve strpieť na zaťažených pozemkoch umiestnenie zariadení verejného vodovodu 

s jeho pásmom ochrany v rozsahu vyznačenom v geometrickom pláne a tomu prislúchajúce 

práva vstupu na pozemok.“  

„Pod bodom 7.3 je Návrh na zrušenie uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna číslo 

140/2023 zo dňa 21. júna 2023 a uznesenia číslo 175/2023 zo dňa 23. 8. 2023, ktorým bol 

schválený spôsob prevodu a súťažných podmienok obchodnej verejnej súťaže o najvhodnejší 

návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj nehnuteľnosti na Štúrovej ulici, nebytový 

priestor číslo 7. Navrhujeme zrušiť OVS, nakoľko na základe kontrolnej činnosti bolo zistené, 

že predmetný priestor číslo 7 má inú výmeru, ako je uvedené na LV, preto odbor právny 

pristupuje k riešeniu tejto vzniknutej situácie a za čas riešenia situácie nemôže byť vyhlásená 

OVS.“  

„Pod bodom 7.4. predkladáme Návrh na zrušenie uznesení Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezna číslo 78/2022 zo dňa 22. 6. 2022, ktorým bolo schválené uzatvorenie nájomnej zmluvy 

na prenájom pozemkov v lokalite Banisko medzi pánom Branimírom Brozmanom ako 

prenajímateľom a mestom Breznom ako nájomcom. A navrhujeme zrušenie uznesenia číslo 

79/2022 zo dňa 22. 6. 2022, ktorým bolo schválené uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného 

bremena pre žiadateľa pána Branimíra Brozmana. S pánom Brozmanom bolo dohodnuté, že 

keď prenechá mestu do nájmu pozemky, ktoré mesto potrebovalo na realizáciu vodnej nádrže 

Banisko, zriadi mu mesto vecné bremeno na uloženie inžinierskych sietí k jeho chate v jeho 

vlastníctve. Nakoľko sa mestu nepodarilo s pánom Brozmanom dohodnúť na realizácii 

uvedeného a mesto svoj investičný zámer zrealizovalo iným spôsobom navrhujeme oba 

uznesenia zrušiť.“ 

„Pod bodom 7.5 - 7.12., tie poviem dokopy, tam sa nachádzajú návrhy na schválenie kúpy 

nehnuteľností od lesov Slovenskej republiky. Tieto návrhy sú výsledkom dlhoročnej snahy mesta 

v spolupráci s lesami mesta Brezna o odkúpenie nehnuteľností vo vlastníctve lesov Slovenskej 

republiky, ktoré sú postavené na pozemkoch mesta alebo lesov mesta Brezno. Mesto má zámer 

po odkúpení stavby tieto následne previesť do vlastníctva lesov mesta Brezno, s.r.o. ktoré 

zabezpečia ich opravu na účel využívania pre vlastnú činnosť alebo prevádzkovania ako objektu 

vhodného na ubytovanie a rekreáciu. Kúpne ceny sú určené na základe znaleckých posudkov 

vypracovaných znalcov, znalcom z odboru stavebníctvo, ktorými bola určená všeobecná 

hodnota jednotlivých nehnuteľností. Náklady vynaložené predávajúcim spojené s uzatvorením 

zmluvy, ako je vyhotovenie znaleckého posudku, správne poplatky, sú zahrnuté už do tej kúpnej 

ceny. Odkúpenie troch nehnuteľností už v minulosti bolo Mestským zastupiteľstvom schválené, 

ale za iných podmienok, boli tam iné ceny. Keďže sa v tom čase nepodarilo uzatvoriť zmluvy z 

dôvodov na strane predávajúceho, je potrebné tie predchádzajúce uznesenia zrušiť a prijať 

nové uznesenia, kde sú stanovené ceny na základe vypracovaných znaleckých posudkov.“ 

„Pod bodom 7.5 sa navrhuje odkúpenie stavby robotníckej ubytovne Hudák, lokalita Vagnár 

za sumu 10 033 EUR.“ 

„Pod bodom 7.6 sa navrhuje odkúpenie stavby chaty Šimunička, lokalita Rohozná za sumu 1 

133 EUR.“ 
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„Pod bodom 7.7 sa navrhuje odkúpenie stavby robotníckej ubytovne Cigánka, lokalita Rohozná, 

za sumu 6 733 EUR.“ 

„Pod bodom 7.8 sa navrhuje odkúpenie chaty Pasecký salaš, lokalita Mlynná za sumu 17 

633 EUR.“ 

„Pod bodom 7.9 sa navrhuje odkúpenie stavby chaty Robotnícka ubytovňa Repčuľa, lokalita 

Ježová za sumu 1 093 EUR.“ 

„Pod bodom 7.10 sa navrhuje odkúpenie stavby vodovod, Škôlka Michalová za sumu 89 

883 EUR.“ 

„Pod bodom 7.11 sa navrhuje odkúpenie stavby prehrádzka Michalová za sumu 34 633 EUR a  

Pod bodom 7.12 sa navrhuje odkúpenie stavby Škôlkárske stredisko, oplotenie za sumu 20 

683 EUR.“  

„Pod bodom 7.13 predkladáme žiadosť pána Filipa Pocklana a Miroslavy Temniakovej o 

uzatvorenie Zmluvy o zriadení vecného bremena na pozemok mesta na Poľnej ulici v Brezne. 

Vecné bremeno má spočívať v časovo neobmedzenej povinnosti mesta Brezna strpieť právo 

vstupu, prechodu prejazdu a zriadenie prístupovej cesty cez zaťažený pozemok k pozemkom 

žiadateľov a uloženie inžinierskych sietí, kanalizačnej a elektrickej prípojky na zaťaženom 

pozemku. A samozrejme aj prístup k týmto inžinierskym sieťam. Jednorazová náhrada za 

zriadenie vecného bremena sa navrhuje vo výške podľa našich zásad, sadzba 5 EUR za meter 

štvorcový zaťaženého pozemku. To bola posledná majetková vec.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, otváram rozpravu. Ak boli nejaké pripomienky z finančnej, tak... Mali 

ste rokovania, či ste nemali?“  

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Pripomienky, čo sa týka majetkových bodov, neboli žiadne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ja som zavolal, neviem, kde riaditeľ mal tu byť už. Ale k tomu bodu, že ak by chceli k lesom. 

No dobre, však už.“  

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„V podstate všetky stanoviská sme mali kladné.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Hej? Dobre. Dobre, do rozpravy, pán poslanec Králik, nech sa páči, môžeš.“ 
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Ing. arch. Ján Králik (poslanec)  

„Ďakujem. Za investičnú komisiu, dá sa povedať, so všetkými bodmi, ktoré sme si prešli, sme 

sa uzniesli, že odporúčame Mestskému zastupiteľstvu schváliť, ale v bodoch 7.10 a 7.20 

vzhľadom k tým sumám, ktoré tam sú, jedná sa o vodovod a oplotenie. Bolo by dobré vlastne 

vstúpiť do jednania s lesmi a skúsiť tieto body nejakým spôsobom ešte prejednať.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Len ja som chcel preto riaditeľa, lebo my sme sa dohodli, že toto nebudeme kupovať práveže.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Ak môžem odpovedať, oni si stanovili takú podmienku, že si to máme dať všetko schváliť v 

zastupiteľstve a budeme to zrejme asi postupne kupovať, čiže ani mesto nemá záujem kúpiť tie 

najdrahšie veci, ale bola to podmienka na to, aby sme mohli ďalej rokovať, takže preto my 

nemusíme to splniť.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Kolegyne, kolegovia, poslanci vedeli, lebo my, ja som sa s riaditeľom dohodol, lebo my sme 

si to prechádzali. Tak niektoré veci a tieto najväčšie položky, že nekúpime z toho, tak ten 

vodovod tam bol určite, hej, to hovorím teraz, že tak sme sa dohodli.“ 

Ing. arch. Ján Králik (poslanec)  

„Aj to oplotenie, lebo to je veľmi vysoká suma tak isto na to, že je to nejaký plot, ktorý má roky 

rokúce.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Nutnosť, aby sme to kupovali my, čo musíme kúpiť, tak je tú prehrádzku, to musíme, lebo tú 

sme rekonštruovali, v podstate z eurofondových zdrojov, takže tam musíme mať vysporiadané 

vlastnícky vzťah, ale ostatné, čo sa týka tých veľkých položiek, tak nie je nutné podľa mňa.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Ak môžem ešte povedať, bolo to komunikované aj s lesmi a vyjadrili sa, že je dosť možné, že 

buď to budeme musieť kúpiť celé, alebo nám nepredajú nič, čiže z tohto dôvodu sme to dali ako 

každé samostatné uznesenie, aby sme mohli ďalej rokovať, aby sa to potom nejak dotiahlo.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, len potom, aby som kolegov informovali.“  

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Áno.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Len hovorím, že moje stanovisko je také, že ten vodovod by sme nekupovali.“  

Ing. arch. Ján Králik (poslanec)  

„Chát alebo proste tých ubytovní atď. tam, aj keď v niektorých prípadoch sa jedná vyslovene o 

zhorenisko, ale je to objekt so súpisným číslom, kde my môžme vlastne robiť rekonštrukcie atď. 

Lebo ak by oni vymazali tú stavbu z listu vlastníctva, mali by sme vlastne v týchto lokalitách 

problém postaviť podobný objekt. Čiže v tomto prípade, jednoznačne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Tam nie je problém s týmto, že to je viac menej potrebné, hej, aby sme to kúpili, ale tie ostatné, 

s tými najvyššími cenami, tam si myslím, že nie. Dobre, pán poslanec Palovčík, nech sa páči, 

môžeš.“ 

Milan Palovčík (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Ak dovolíte, pán primátor, my sme to mali aj na dozornej rade, hej? A takto, 

ako si aj ty spomínal, hej, aj tuto Janko Králik, tak je tam také, taká klauzula, bojíme sa toho, 

že ak nezoberieme všetko, treba s nimi jednať, tak aby nás neofingali o tie ostatné chaty, lebo 

už o jednu chatu sme prišli pred zhruba desiatimi rokmi na tom čiernom vrchu podobným 

spôsobom, či to nie je aj taká dáka zásterka a tak, lebo keď si zoberiete, že chaty za 1 500 EUR, 

za 3000, za 5000 a plot za 20 000, hej? Takže to je také, či nie taký chyták na nás, hej? A že a 

nezoberieme to alebo čo? Tak neviem ani dokedy je tam termín, aby sme sa aj ohlásili, že dokedy 

to odkúpime, to je tiež dôležité si ustriehnuť, aby sme im dali vedieť, no a presne ide o to, aby 

sme to odsúhlasili všetko a ísť, treba ísť tam na jednanie. Ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Ja pôjdem aj na jednanie, keď bude treba, len nemyslím si, že by nás niekto nachytal, 

lebo pozemky sú naše a aj podľa novej stavebnej úpravy stavba podlieha pozemku, nie naopak, 

takže ak sa mýlim, tak má oprav a no, takže, tak nemyslím si, že by sme tam ťahali nejak za 

kratší koniec. Takže, takže tak. Dobre, je ešte niekto, čo sa chce do rozpravy prihlásiť? Ak nie, 

rozpravu končím, nech sa páči, návrhová.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie žiadosť Lukáša Nižníka, ďalej tak, 

ako je uvedené v texte. II. schvaľuje uzatvorenie zmluvy o zriadenie vecného bremena, ďalej 

tak, ako je uvedené v texte. Vecné bremeno sa zriaďuje bezodplatne, vecné bremeno sa zriadi 

za podmienok ďalej tak ako iné v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o 

návrhu.“ 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/       Berie na vedomie 

 

 Žiadosť Lukáša Nižníka bytom: Brezno a Karin Kolesárovej,  bytom: Brezno, o uzatvorenie 

Zmluvy o zriadení vecného bremena.  

 

 

II/    Schvaľuje 

        

uzatvorenie zmluvy  o zriadení vecného bremena podľa § 151n a  nasl.  zákona   č. 40/1964 Zb.  

Občiansky zákonník v nadväznosti  na   § 11  Zásad   hospodárenia  a  nakladania s  majetkom 

mesta Brezna medzi zmluvnými stranami: 

 

Mesto Brezno, IČO: 00 313 319, so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno, 

štatutárny orgán :  JUDr. Tomáš Abel, PhD., - primátor mesta, právna forma : samospráva 

 (povinný z vecného bremena) 
 

a 

 

Lukáš Nižník,  

Karin Kolesárová,  

(oprávnení z vecného bremena) 

 

Vecné  bremeno  spočíva   v  časovo  neobmedzenej   povinnosti  povinného z vecného   

bremena  strpieť : 

          

v   rozsahu  podľa   geometrického  plánu  č. 55166709-452/2023, zo dňa 06.11.2023, úradne 

overeným dňa 20.11.2023 pod číslom G1-771/23,  na    zaťaženom     pozemku - parcela reg. 

E-KN č. 16148/10, druh pozemku : ostatná  plocha, o  výmere 16434 m2  v   k. ú.  Brezno, obec  

Brezno,   okres   Brezno, vedenej   Okresným   úradom   Brezno,   Katastrálnym  odborom na 

liste vlastníctva č. 5804 v prospech povinného z vecného bremená v podiele 1/1,  uloženie 

inžinierskych sietí-  zemnej prípojky nízkeho napätia v telese miestnej komunikácie. 

 

Vecné  bremeno  sa  zriaďuje  bezodplatne  

 

Vecné  bremeno sa  zriaďuje  za podmienok: 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad vecného bremená  do 

katastra nehnuteľností budú znášať oprávnení z vecného bremena, 

- vecné bremeno sa zriaďuje  in rem,  

- vecné bremeno sa zriaďuje  v prospech vlastníkov nehnuteľnosti : pozemok – 

parcela reg. C-KN č. 3976/10, o výmere: 663 m2, druh pozemku: TTP a parcela reg. 

C-KN č.3976/52, o výmere 146 m2 druh pozemku: ZPaN a parcela reg. C-KN 

č.3976/124, o výmere 115 m2 druh pozemku: ZPaN všetky spolu  v k. ú. Brezno, 

obec Brezno, okres Brezno, evidovaná Okresným úradom Brezno, Katastrálnym 

odborom na   LV č. 14129 v prospech oprávnených z vecného bremená (oprávnená 

nehnuteľnosť),  t.j. v prospech každého vlastníka oprávnenej nehnuteľnosti. 

 

Pozn.: Uznesenie v zápisnici upravené v zmysle zákona č. 18/2018 



   18 z 70 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 7.2 poprosím.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie žiadosť Milana Štubniaka, ďalej tak, 

ako je uvedené v texte. II. schvaľuje uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena, ďalej tak, 

ako je uvedené v texte. Vecné bremeno sa zriaďuje za odplatu, ďalej tak, ako je uvedené v texte. 

Vecné bremeno sa zriaďuje za podmienok, ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pripomienky pozmeňujúce, doplňujúce, ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  

 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/       Berie na vedomie 

 

Žiadosť Milana Štubniaka, bytom: Brezno  o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena 

v prospech tretej osoby na pozemok mesta, v Brezne pre účely predlženie verejného vodovodu 

a prípojky pre rodinné domy – Mazorník  

 

II/    Schvaľuje 

        

uzatvorenie zmluvy  o zriadení vecného bremena v prospech tretej osoby podľa § 50 a § 151n 

a  nasl.  zákona   č. 40/1964 Zb.  Občiansky zákonník medzi zmluvnými stranami : 

 

povinný z vecného bremena: 

Mesto Brezno,  
IČO: 00 313 319,  

so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno,  

štatutárny orgán :  JUDr. Tomáš Abel, PhD., - primátor mesta,  
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právna forma : samospráva  

 

a 

 

investor: 

Milan Štubniak,  
Nar.: 

Trvale bytom:, Brezno 977 01 

 

a   

oprávnený z vecného bremena:  

Stredoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s. 
Sídlo: Partizánska cesta 5, 974 01 Banská Bystrica   

Zastúpený: Ing. Lucia Harachová – podpredseda predstavenstva a.s. 

       Mgr. Ján Jobbágy, člen predstavenstva a.s. 

IČO: 36 056 006 

Zapísaný v OR Okresného súdu Banská Bystrica, oddiel: Sa, vložka číslo: 705/S 

Povinný z vecného bremena a Investor sa dohodli, že touto zmluvou zriaďujú v prospech tretej 

osoby – Oprávneného z vecného bremena časovo neobmedzené vecné bremeno „in personam“ 

ku pozemkom CKN parc. č. 3976/18, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 

4771 m2 a E-KN parc. č. 16148/10, druh pozemku ostatná plocha o výmere 16434 m2 v kat. 

území Brezno obce Brezno (ďalej aj len „zaťažené pozemky“), v rozsahu dielov č. 2 a 3, 

vyznačených v Geometrickom pláne č. 55166709-502/2023 zo dňa 29.11.2023, úradne 

overenom katastrálnym odborom Okresného úradu v Brezne pod č. G1-846/2023 dňa 

08.12.2023 (ďalej aj len „Geometrický plán“). Právu vecného bremena Oprávneného z vecného 

bremena zodpovedá povinnosť Povinného z vecného bremena: 

 

a) strpieť na zaťažených pozemkoch umiestnenie zariadení verejného vodovodu s jeho 

pásmom ochrany v rozsahu vyznačenom v Geometrickom pláne, 

 

b) umožniť v nevyhnutnej miere vstup, prechod a prejazd cez zaťažené pozemky 

automobilmi, technikou a pešo za účelom zabezpečenia výkonu prác spojených s 

prevádzkou, údržbou, vykonávaním opráv, odstraňovaním porúch a rekonštrukcií 

zariadení verejného vodovodu na pozemkoch umiestnených, 

 

c) bez súhlasu vlastníka a prevádzkovateľa verejného vodovodu nebudovať nad vodovodným 

potrubím a v jeho pásme ochrany v rozsahu podľa vyznačenia v Geometrickom pláne 

stavby, neumiestňovať trvalé zariadenia, konštrukcie alebo iné podobné zariadenia, 

nevysádzať trvalé porasty (s výnimkou trvalého trávneho porastu), neumiestňovať skládky, 

nevykonávať terénne úpravy, nevykonávať činnosti, ktoré obmedzujú prístup k 

zariadeniam verejného vodovodu, alebo ktoré by mohli ohroziť ich technický stav, 

oplotenie a povrchové úpravy realizovať z ľahko rozoberateľných materiálov.     

 

Vecné  bremeno  sa  zriaďuje  za   odplatu -  jednorazovú náhradu    určenú  podľa  zásah 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno 

 

Vecné  bremeno sa  zriaďuje  za podmienok: 

 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad vecného bremená  do katastra 

nehnuteľností bude znášať investor 
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- vecné bremeno sa zriaďuje  in personam 

 

Pozn.: Uznesenie v zápisnici upravené v zmysle zákona č. 18/2018 

 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 7.3 poprosím.“  

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. ruší uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezno. 

Ďalej tak ako nie v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pripomienky pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/      Ruší 

 

uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezno  č.140/2023 zo dňa 21.júna 2023, 

       č.175/2023, zo dňa. 23.augusta.2023    

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných, 16 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 7.4.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. zrušuje, ďalej tak, ako je uvedené v texte.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/        Zrušuje 

 

a) uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezno č. 78/2022 zo dňa 22.06.2022, 

b) uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezno č. 79/2022 zo dňa 22.06.2022.  

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„16 prítomných, 16 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 7.5.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie odkúpenie nehnuteľnosti stavba 

robotníckej ubytovne, ďalej tak, ako je uvedené v texte. II. ruší uznesenie, ďalej tak, ako je 
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uvedené v texte v celom rozsahu, III. schvaľuje ďalej tak, ako je uvedené v texte. Kúpna cena, 

celková výška 10 033 EUR, ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte návrhu.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/        Berie na vedomie 

           Odkúpenie nehnuteľnosti: 

           stavba robotníckej ubytovne č. súp. 5649, postavenej na parc. reg. C-KN č. 7865-  

zastavaná plocha a nádvoria o výmere 179 m2, k. ú. Brezno, stavba evidovaná v katastri  

nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor  katastrálny na LV č. 401, k. ú. Brezno, 

pre SR-Lesy Slovenskej republiky, štátny podnik, v podiele 1/1, do vlastníctva Mesta   

Brezna  v celosti 

 

II./      Ruší 

 

           uznesenie č. 137/2019  zo 16. augusta 2019 

           v  celom rozsahu. 

 

III/ Schvaľuje 

 

v súlade s § 3 ods. 1 písm. a) v spojení s § 4 ods.2 platných Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Brezno  uzatvorenie kúpnej zmluvy podľa § 588 a nasl. 

zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky  zákonník  v znení  neskorších predpisov  medzi 

účastníkmi: 

 

Predávajúci: 

SR - LESY Slovenskej republiky, štátny podnik,  

sídlo: Námestie SNP 8, 975 66 Banská Bystrica, 

IČO: 36 038 351 

a 

Kupujúci: 

Mesto Brezno 

sídlo: Námestie gen. M. R. Štefánika č. 1, 977 01 Brezno 

IČO:  00 313 319 

 

Predmet kúpy: 

stavba robotníckej ubytovne, č. súp. 5649, postavená na pozemku parc. C- KN č. 

7865- zastavaná plocha a nádvoria o výmere 179 m2, stavba evidovaná v katastri 

nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny na LV č. 401, k. ú. Brezno, 

pre SR- Lesy Slovenskej republiky, štátny podnik, v podiele 1/1. 
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            Kúpna cena:  

   

             Celová výška:   10 033,00 EUR 

              

             Kúpna cena pozostáva  z : 

-  všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti podľa znaleckého posudku č. 151/2023, 

vyhotoveného  Ing. Ivanom Kvasnom, znalcom z odboru Stavebníctvo, odhad 

hodnoty nehnuteľností 

- nákladov predávajúceho spojených s uzatvorením kúpnej zmluvy:  vyhotovenie 

znaleckého posudku,  správne poplatky spojené s návrhom na vklad kúpnej 

zmluvy do katastra nehnuteľností a s overením podpisu predávajúceho, ktoré bude 

znášať  kupujúci 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných, 16 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 7.6.“  

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie odkúpenie nehnuteľnosti stavba 

chaty číslo, ďalej tak, ako je uvedené v texte, II. ruší uznesenie číslo 138/2019 zo 16. augusta 

2019 v celom rozsahu, III. schvaľuje, ďalej tak ako je uvedené v texte. Kúpna cena, celková 

cena 1133 eur, ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 
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Odkúpenie nehnuteľnosti: 

stavba chaty, č. súp. 5652, postavenej na parc. reg. C-KN č. 7686 - zastavaná plocha  

a nádvoria o výmere 63 m2, k.  ú. Brezno, stavba evidovaná v katastri nehnuteľností na 

Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny na LV č. 401, k. ú. Brezno pre SR-Lesy 

Slovenskej republiky, štátny podnik, v podiele 1/1, do vlastníctva Mesta Brezna  

v celosti 

 

II/ Ruší 

uznesenie č. 138/2019  zo 16. augusta 2019 

v  celom rozsahu. 

 

III/ Schvaľuje 

v súlade s § 3 ods. 1 písm. a) v spojení s § 4 ods.2 platných Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Brezno  uzatvorenie kúpnej zmluvy podľa § 588 a nasl. 

zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky  zákonník  v znení  neskorších predpisov  medzi 

účastníkmi: 

 

Predávajúci: 

SR - LESY Slovenskej republiky, štátny podnik,  

sídlo: Námestie SNP 8, 975 66 Banská Bystrica, 

IČO: 36 038 351 

a 

  

Kupujúci: 

Mesto Brezno 

sídlo: Námestie gen. M. R. Štefánika č. 1, 977 01 Brezno 

IČO:  00 313 319 

 

Predmet kúpy: 

stavba chaty č. súp. 5652, postavená na pozemku parc. C- KN č. 7686- zastavaná 

plocha a nádvoria o výmere 63 m2, stavba evidovaná v katastri nehnuteľností na 

Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny na LV č. 401, k. ú. Brezno, pre SR - Lesy 

Slovenskej republiky, štátny podnik,  v podiele 1/1. 

 

Kúpna cena:  

   

Celková cena:  1.133. -  EUR 

                           

Kúpna cena pozostáva  z : 

-  všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti podľa znaleckého posudku č. 148/2023, 

vyhotoveného  Ing. Ivanom Kvasnom, znalcom z odboru Stavebníctvo, odhad 

hodnoty nehnuteľností 

- nákladov predávajúceho spojených s uzatvorením kúpnej zmluvy:  vyhotovenie 

znaleckého posudku,  správne poplatky spojené s návrhom na vklad kúpnej 
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zmluvy do katastra nehnuteľností a s overením podpisu predávajúceho, ktoré bude 

znášať  kupujúci 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 7.7.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie odkúpenie nehnuteľnosti stavba 

robotníckej ubytovne, ďalej tak, ako je uvedené v texte. II. ruší uznesenie číslo 136/2019 zo 16. 

augusta 2019 v celom rozsahu, III. schvaľuje, ďalej tak, ako je uvedené v texte. Kúpna cena, 

celková výška 6 733 EUR, ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte návrhu.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

Odkúpenie nehnuteľnosti: 

stavba robotníckej ubytovne , č. súp. 5650, postavenej na parc. reg. C-KN č. 7765- 

zast.pl. a nádvoria o výmere 797 m2, k.  ú. Brezno, stavba evidovaná v katastri            

nehnuteľností na Okresnom  úrade Brezno, odbor katastrálny  na LV č. 401, k. ú. Brezno 

pre SR-Lesy Slovenskej republiky, štátny podnik, v podiele 1/1, do vlastníctva Mesta  

Brezna  v celosti 

 

II/ Ruší 

  

uznesenie č. 136/2019  zo 16. augusta 2019 

v  celom rozsahu. 

III/ Schvaľuje 

v súlade s § 3 ods. 1 písm. a) v spojení s § 4 ods.2 platných Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Brezno  uzatvorenie kúpnej zmluvy podľa § 588 a nasl. 



   26 z 70 

 

zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky  zákonník  v znení  neskorších predpisov  medzi 

účastníkmi: 

 

Predávajúci: 

SR - LESY Slovenskej republiky, štátny podnik,  

sídlo: Námestie SNP 8, 975 66 Banská Bystrica, 

IČO: 36 038 351 

a 

  

Kupujúci: 

Mesto Brezno 

sídlo: Námestie gen. M. R. Štefánika č. 1, 977 01 Brezno 

IČO:  00 313 319 

 

Predmet kúpy: 

stavba robotníckej ubytovne, č. súp. 5650, postavená na pozemku parc. C- KN č. 

7765- zastavaná plocha a nádvoria o výmere 797 m2, stavba evidovaná v katastri 

nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny na LV č. 401, k. ú. Brezno, 

pre SR - Lesy Slovenskej republiky, štátny podnik, v podiele 1/1. 

 

 

Kúpna cena:  

   

Celková výška:   6 733,00 EUR 

  

  Kúpna cena pozostáva  z : 

-  všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti podľa znaleckého posudku č. 149/2023, 

vyhotoveného  Ing. Ivanom Kvasnom, znalcom z odboru Stavebníctvo, odhad hodnoty 

nehnuteľností 

- nákladov predávajúceho spojených s uzatvorením kúpnej zmluvy:  vyhotovenie 

znaleckého posudku,  správne poplatky spojené s návrhom na vklad kúpnej zmluvy do 

katastra nehnuteľností a s overením podpisu predávajúceho, ktoré bude znášať  

kupujúci 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 7.8.“  

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie odkúpenie nehnuteľnosti stavba 

chaty, ďalej tak ako je uvedené v texte. II. schvaľuje, ďalej tak, ako je uvedené v texte. Kúpna 

cena, celková cena 17 633 EUR, ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

Odkúpenie nehnuteľnosti: 

stavba chaty,  č. súp. 5655 postavenej na parc. reg. C-KN č. 8084 –  zastavaná plocha  

a nádvorie o výmere   106 m2, k.  ú. Brezno, stavba evidovaná v katastri nehnuteľností 

na  Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny na LV č. 401, k. ú. Brezno,  pre SR – 

Lesy  Slovenskej republiky, štátny podnik, v podiele 1/1, do vlastníctva Mesta  Brezna  

v celosti 

 

 

II/ Schvaľuje 

v súlade s § 3 ods. 1 písm. a) v spojení s § 4 ods.2 platných Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Brezno  uzatvorenie kúpnej zmluvy podľa § 588 a nasl. 

zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky  zákonník  v znení  neskorších predpisov  medzi 

účastníkmi: 

 

Predávajúci: 

SR - LESY Slovenskej republiky, štátny podnik,  

sídlo: Námestie SNP 8, 975 66 Banská Bystrica, 

IČO: 36 038 351 

a 

  

Kupujúci: 

Mesto Brezno 

sídlo: Námestie gen. M. R. Štefánika č. 1, 977 01 Brezno 

IČO:  00 313 319 

Predmet kúpy: 
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Stavba robotníckej ubytovne č. súp. 5655, postavená na pozemku parc. C- KN č. 8084 

- zastavaná plocha a nádvoria o výmere 106 m2, stavba evidovaná v katastri 

nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny na LV č. 401, k. ú. Brezno, 

pre SR - Lesy Slovenskej republiky, štátny podnik,  v podiele 1/1. 

 

Kúpna cena:  

   

Celková cena:  17.633. -  EUR 

                           

Kúpna cena pozostáva  z : 

-  všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti podľa znaleckého posudku č. 150/2023, 

vyhotoveného  Ing. Ivanom Kvasnom, znalcom z odboru Stavebníctvo, odhad hodnoty 

nehnuteľností 

- nákladov predávajúceho spojených s uzatvorením kúpnej zmluvy:  vyhotovenie 

znaleckého posudku,  správne poplatky spojené s návrhom na vklad kúpnej zmluvy do 

katastra nehnuteľností a s overením podpisu predávajúceho, ktoré bude znášať  

kupujúci 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných, 16 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 7.9.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie odkúpenie nehnuteľnosti stavba 

robotníckej ubytovne, ďalej tak, ako je uvedené v texte. II. schvaľuje, ďalej tak, ako je uvedené 

v texte. Kúpna cena, celková cena 1093 EUR, ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

Odkúpenie nehnuteľnosti: 

stavba robotníckej ubytovne, č. súp. 5656, postavenej na parc. reg. C-KN č. 7845 –

zastavaná plocha  a nádvoria o výmere 53 m2, k.  ú. Brezno, stavba evidovaná   katastri 

nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny na LV č.401, k.ú. Brezno, 

pre SR – Lesy Slovenskej republiky, štátny podnik, v podiele 1/1, do vlastníctva Mesta 

Brezna  v celosti 

 

II/ Schvaľuje 

v súlade s § 3 ods. 1 písm. a) v spojení s § 4 ods.2 platných Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Brezno  uzatvorenie kúpnej zmluvy podľa § 588 a nasl. 

zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky  zákonník  v znení  neskorších predpisov  medzi 

účastníkmi: 

 

Predávajúci: 

SR - LESY Slovenskej republiky, štátny podnik,  

sídlo: Námestie SNP 8, 975 66 Banská Bystrica, 

IČO: 36 038 351 

a 

  

Kupujúci: 

Mesto Brezno 

sídlo: Námestie gen. M. R. Štefánika č. 1, 977 01 Brezno 

IČO:  00 313 319 

 

Predmet kúpy: 

Stavba robotníckej ubytovne č. súp. 5656, postavená na pozemku parc. C- KN č. 

7845- zastavaná plocha a nádvoria o výmere 53 m2, stavba evidovaná v katastri 

nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny na LV č. 401, k. ú. Brezno, 

pre SR - Lesy Slovenskej republiky, štátny podnik,  v podiele 1/1. 

 

Kúpna cena:  

   

Celková cena:  1.093. -  EUR 

                           

Kúpna cena pozostáva  z : 

-  všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti podľa znaleckého posudku č. 152/2023, 

vyhotoveného  Ing. Ivanom Kvasnom, znalcom z odboru Stavebníctvo, odhad 

hodnoty nehnuteľností 

- nákladov predávajúceho spojených s uzatvorením kúpnej zmluvy: vyhotovenie 

znaleckého posudku,  správne poplatky spojené s návrhom na vklad kúpnej 

zmluvy do katastra nehnuteľností a s overením podpisu predávajúceho, ktoré bude 

znášať  kupujúci 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„16 prítomných, 16 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 7.10.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie a odkúpenie stavby vodovod škôlka 

Michalová, ďalej tak, ako je uvedené v texte, II. schvaľuje, ďalej tak ako je uvedené v texte. 

Kúpna cena, celková cena 89 883 EUR, ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

Odkúpenie  stavby- vodovod škôlka Michalová 161, inv. č. 2017594-0, postavená na 

pozemkoch, parc. reg. C-KN č. 7779, 7780, 7798/2, 7789/11, 7791/14, 7791/15, 

7791/16, 791/18,  k.  ú. Brezno,  stavba v katastri  nehnuteľností neevidovaná,  vo 

vlastníctve SR –  Lesy Slovenskej  republiky, štátny podnik, do vlastníctva  Mesta 

Brezna. 

 

II/ Schvaľuje 

v súlade s § 3 ods. 1 písm. a) v spojení s § 4 ods.2 platných Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Brezno  uzatvorenie kúpnej zmluvy podľa § 588 a nasl. 

zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky  zákonník  v znení  neskorších predpisov  medzi 

účastníkmi: 

 

Predávajúci: 

SR - LESY Slovenskej republiky, štátny podnik,  

sídlo: Námestie SNP 8, 975 66 Banská Bystrica, 
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IČO: 36 038 351 

a 

  

Kupujúci: 

Mesto Brezno 

sídlo: Námestie gen. M. R. Štefánika č. 1, 977 01 Brezno 

IČO:  00 313 319 

 

Predmet kúpy: 

Stavba - vodovod škôlka Michalová 161,  inv. č. 2017594-0, postavená na  

pozemkoch, parc. reg. C-KN č. 7779, 7780, 7798/2, 7789/11, 7791/14, 7791/15, 

7791/16, 7791/18,  k.  ú. Brezno, stavba v katastri  nehnuteľností neevidovaná.   

 

Kúpna cena:  

   

Celková cena:  89.883,00. -  EUR 

                           

Kúpna cena pozostáva  z : 

-  všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti podľa znaleckého posudku č. 153/2023, 

vyhotoveného  Ing. Ivanom Kvasnom, znalcom z odboru Stavebníctvo, odhad 

hodnoty nehnuteľností 

- nákladov predávajúceho spojených s uzatvorením kúpnej zmluvy:  vyhotovenie 

znaleckého posudku,  správne poplatky spojené s overením podpisu 

predávajúceho, ktoré bude znášať  kupujúciPoslanci mestského zastupiteľstva 

hlasovali nasledovne: 

Za:  11 

Proti:  3 

Zdržali sa:  2 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných, 11 za, proti 3, zdržali sa 2, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 7.11, poprosím.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie odkúpenie stavby Prehrádzka 

Michalova, ďalej tak, ako je uvedené v texte. II. schvaľuje, ďalej tak ako je uvedené v texte. 

Kúpna cena, celková cena 34 633 EUR, ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

Odkúpenie  stavby- Prehrádzka Michalová, inv. č. 2029222-0,  postavená na  

pozemku, parc. C-KN  č. 7791/17, k. ú. Brezno, stavba v katastri  nehnuteľností  

neevidovaná, vo vlastníctve SR -   Lesy Slovenskej  republiky, štátny podnik,  do 

vlastníctva  Mesta Brezna. 

 

II/ Schvaľuje 

v súlade s § 3 ods. 1 písm. a) v spojení s § 4 ods.2 platných Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Brezno  uzatvorenie kúpnej zmluvy podľa § 588 a nasl. 

zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky  zákonník  v znení  neskorších predpisov  medzi 

účastníkmi: 

 

Predávajúci: 

SR - LESY Slovenskej republiky, štátny podnik,  

sídlo: Námestie SNP 8, 975 66 Banská Bystrica, 

IČO: 36 038 351 

a 

  

Kupujúci: 

Mesto Brezno 

sídlo: Námestie gen. M. R. Štefánika č. 1, 977 01 Brezno 

IČO:  00 313 319 

 

 

Predmet kúpy: 

Stavba- Prehrádzka Michalová, inv. č. 2029222-0,  postavená na pozemku, parc. C-

KN  č. 7791/17, k. ú. Brezno, stavba v katastri  nehnuteľností  neevidovaná. 

 

Kúpna cena:  

   

Celková cena:  34.633. -  EUR 

                           

Kúpna cena pozostáva  z : 

-  všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti podľa znaleckého posudku č. 154/2023, 

vyhotoveného  Ing. Ivanom Kvasnom, znalcom z odboru Stavebníctvo, odhad hodnoty 

nehnuteľností 

- nákladov predávajúceho spojených s uzatvorením kúpnej zmluvy: vyhotovenie 

znaleckého posudku,  správne poplatky spojené s overením podpisu predávajúceho, 

ktoré bude znášať  kupujúci 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  1 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 15 za, 1 proti, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 7.12.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie odkúpenie stavby SR oplotenie, ďalej 

tak, ako je uvedené v texte. II. schvaľuje, ďalej tak ako je uvedené v texte. Kúpna cena, celková 

cena 20 683 EUR, ďalej tak, ako je uvedené v texte.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

 

I/ Berie na vedomie 

Odkúpenie  stavby- ŠS Oplotenie, inv. č. 2012859-0,  postavenej na  pozemkoch, parc. 

C-KN  č. 7792/1, 7792/2, 7789/32, k. ú. Brezno, stavba v katastri  nehnuteľností   

neevidovaná, vo vlastníctve SR -   Lesy Slovenskej  republiky, štátny podnik,  do 

vlastníctva  Mesta Brezna. 

 

II/ Schvaľuje 

v súlade s § 3 ods. 1 písm. a) v spojení s § 4 ods.2 platných Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Brezno  uzatvorenie kúpnej zmluvy podľa § 588 a nasl. 

zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky  zákonník  v znení  neskorších predpisov  medzi 

účastníkmi: 

 

Predávajúci: 

SR - LESY Slovenskej republiky, štátny podnik,  

sídlo: Námestie SNP 8, 975 66 Banská Bystrica, 

IČO: 36 038 351 

a 
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Kupujúci: 

Mesto Brezno 

sídlo: Námestie gen. M. R. Štefánika č. 1, 977 01 Brezno 

IČO:  00 313 319 

 

Predmet kúpy: 

. Stavba - ŠS Oplotenie, inv. č. 2012859-0,  

postavená na  pozemkoch,  parc. C-KN  č. 7792/1, 7792/2, 7789/32, k. ú. Brezno, stavba 

v katastri  nehnuteľností  neevidovaná. 

 

Kúpna cena:  

   

Celková cena:  20.683,00  EUR 

                           

Kúpna cena pozostáva  z : 

- všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti podľa znaleckého posudku č. 155/2023, 

vyhotoveného  Ing. Ivanom Kvasnom, znalcom z odboru Stavebníctvo, odhad hodnoty 

nehnuteľností 

- nákladov predávajúceho spojených s uzatvorením kúpnej zmluvy: vyhotovenie 

znaleckého posudku,  správne poplatky spojené s overením podpisu predávajúceho, 

ktoré bude znášať  kupujúci 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  12 

Proti:  3 

Zdržali sa:  1 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„16 prítomných, 12 za, proti 3, zdržal sa 1. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 7.13.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie žiadosť Filipa Pocklana, ďalej tak, 

ako je uvedené v texte. II. schvaľuje, ďalej tak, ako je uvedené v texte. Odplata za zriadenie 

vecného bremena, jednorazová náhrada do výšky 360 EUR, ďalej tak, ako je uvedené v texte, 

za podmienok, ďalej tak, ako je uvedené v texte.“  
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/      Berie na vedomie 

 

Žiadosť  Filipa  Pocklana, trvale bytom Brezno a Miroslavy Temniakovej,  trvale bytom 

Brezno, o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena  

  

II/     Schvaľuje 

    

uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena podľa a § 151n  a  nasl.  zákona 

č.40/1964 Zb. Občiansky zákonník a § 11 Zásad nakladania a hospodárenia s majetkom 

mesta Brezno medzi zmluvnými stranami :  

 

Mesto  Brezno,  IČO: 00 313 319,  sídlo : Nám. gen. M. R. Štefánika  č. 1, 977  01    

Brezno, v zastúpení JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor  mesta  

         (povinný z vecného bremená)     

         

        a 

 

       Filip Pocklan  

       Miroslava Temniaková 

(oprávnení  z vecného bremena) 
 

Predmet zmluvy: 

Vecné bremeno in rem spočíva v  časovo neobmedzenej povinnosti povinného 

z vecného bremena strpieť: 

          
a)  právo vstupu, prechodu, prejazdu a zriadenie prístupovej cesty cez zaťažený 

pozemok k pozemkom  oprávnených z vecného bremena   

b) uloženie inžinierskych sietí (kanalizačná a elektrická prípojka)  na zaťaženom 

pozemku, v nevyhnutnej miere právo prístupu cez zaťažený pozemok k inžinierskym 

sieťam za účelom ich využívania, vykonávania kontroly, opráv a údržby   

 

         

na  zaťaženom  pozemku,  parcela reg. E-KN  č. 16148/10 -  ostatná plocha,  o  výmere 16 434  

m² v   k. ú.  Brezno, obec  Brezno,  okres  Brezno, vedená  Okresným   úradom   Brezno,  

katastrálnym  odborom na liste vlastníctva č. 5804 v prospech povinného z vecného bremená 

v podiele 1/1, 

 

         v rozsahu vymedzenom geometrickým plánom č. 36639729-33/2024, vyhotoveným dňa 

15.02.2024 SAJ Židlovo 3, Brezno 977 01,  úradne overeným Okresným úradom Brezno, odbor 

katastrálny,  dňa 26.02.2024 pod číslom G1-113/24 ako:  diel 1 o výmere 50 m2 ,  diel 2 o 

výmere 22 m2 
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Odplata za zriadenie vecného bremena: 

jednorazová náhrada vo  výške 360. - EUR   (sadzba 5.- €/m2   zaťaženého pozemku), 

určená na základe  § 11 Zásad nakladania a hospodárenia s majetkom mesta Brezno 

 

 

Za podmienok : 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad  do katastra nehnuteľnosti 

budú znášať  oprávnení z vecného bremena 

- vecné bremeno sa zriaďuje ako vecné právo in rem v prospech oprávnených 

z vecného bremena   

 

Pozn.: Uznesenie v zápisnici upravené v zmysle zákona č. 18/2018 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných, 16 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 8/ 

Návrh na upustenie od vymáhania nevymožiteľných pohľadávok nad 5.000,-Eur 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 8. Návrh na upustenie od vymáhania nevymožiteľných pohľadávok nad 

5 000 EUR. Predkladám ja, spracoval odbor právny. Poprosím pani vedúcu, nech sa páči, 

môžeš.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Pod bodom 8 predkladáme Návrh na upustenie od vymáhania nevymožiteľných pohľadávok 

nad 5 000 EUR. Na základe kontrolovania jednotlivých pohľadávok odborom ekonomiky a 

správy majetku bol právnemu odboru postúpený zoznam pohľadávok, ktoré sú dlhodobo 

nevymožiteľné. Zásady nakladania a hospodárenia s majetkom mesta Brezno určujú, že ak sa 

so zreteľom na všetky okolnosti preukáže, že pohľadávka je nevymožiteľná, prípadne, že jej 

ďalšie vymáhanie by bolo nehospodárne, možno od vymáhania pohľadávky upustiť. Zásady 
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stanovujú, kedy je možné upustiť od vymáhania, aj čo musí obsahovať rozhodnutie o upustení 

od vymáhania pohľadávky. Podľa zásad o upustení od vymáhania trvalo nevymožiteľnej 

pohľadávky voči fyzickej osobe, fyzickej osobe, podnikateľovi alebo právnickej osobe rozhoduje 

Mestské zastupiteľstvo, ak účtovná hodnota pohľadávky je vyššia ako 5000 EUR. Z tohto 

dôvodu sme spracovali zoznam pohľadávok nad 5 000 EUR, ktoré sú podľa názoru právneho 

odboru a odboru ekonomiky a správy majetku trvalo nevymožiteľné. Ide o pohľadávku subjektu 

Ján Brťka, obchodu a služby, ktorá vznikla na nájomnom a na službách spojených s nájmom, 

na základe zmluvy o nájme nebytových priestorov zo dňa 25. 6. 1999, predmetom ktorej bol 

nájom priestorov na Brezenskej ulici číslo 4 v Brezne. Nájomný vzťah bol ukončený 30. 6. 2009, 

spis bol postúpený na vymáhanie súdnemu exekútorovi doktorovi Petrovi Kohútovi, a to na 

základe platobného rozkazu Okresného súdu. Exekúcia bola exekútorom zastavená dňa 4. 2. 

2020 a to z dôvodu, že uplynula rozhodná doba. Dlžník ukončil podnikateľskú činnosť vo 

všetkých predmetoch podnikania ku dňu 4.8.2011. Vzhľadom na vyčerpanie všetkých 

dostupných prostriedkov na vymoženie pohľadávky, právny odbor neodporúča pohľadávku 

ďalej vymáhať. Celková pohľadávka evidovaná v účtovníctve je vo výške 11 618 EUR aj 56 

centov. Spoločnosť Regomont spol, s.r.o. zložila na nájomnom na základe Zmluvy o nájme o 

nebytových priestorov zo dňa 27. 3. 1998, predmetom ktorej bol nájom priestorov na Brezenskej 

ulici číslo 4. Bolo zaslaných niekoľko výziev na úhradu a uskutočnených niekoľko osobných 

stretnutí, výsledkom ktorých bola aj Dohoda o uznaní dlhu a spôsob jeho splatenia zo dňa 27. 4. 

2011. Dlžník si svoj záväzok nesplnil, a preto bol na súd podaný Návrh na vydanie platobného 

rozkazu. Platobný rozkaz bol vydaný dňa 12. 1. 2012. Následne bola s dlžníkom spísaná 

Dohoda o uznaní dlhu a splátkovom kalendári, ktorou sa zaviazal uhradiť dlh v splátkach. 

Keďže od uznania dlhu už prešlo viac ako 10 rokov, nie je možné tento dlh vymáhať súdnou 

cestou a právny odbor neodporúča pohľadávku ďalej vymáhať. Celková pohľadávka evidovaná 

v účtovníctve je vo výške 8 706 EUR aj 76 centov. Pohľadávka spoločnosti Signal centrum, s.r.o. 

vznikla na nájomnom na základe Zmluvy o nájme nebytových priestorov zo dňa 4. 1. 2001, 

predmetom ktorej bol nájom priestorov na ulici Milana Rastislava Štefánika 3. Nájomný vzťah 

bol ukončený v roku 2012 a do dnešného dňa dlžná suma uhradená nebola. Dňa 26. 6. 2014 

bola s dlžníkom spísaná Dohoda o uznaní dlhu a splátkovom kalendári, ktorú sa dlžník zaviazal 

uhradiť dlh v splátkach, tieto však riadne neuhradil. Dlžník v roku 2015 zanikol v dôsledku 

zlúčenia so spoločnosťou Public pro, s.r.o., ktorá v roku 2015 menila obchodné meno na 

Sterhader trade, s.r.o. ktorá bola následne v konkurze a dňa 1. 8. 2019 bol konkurz zrušený pre 

nedostatok majetku. Keďže bola nástupnícka spoločnosť dlžníka zrušená, právny odbor 

neodporúča vymáhať pohľadávku súdnou cestou. Celková pohľadávka evidovaná v účtovníctve 

je vo výške 8 658,65 EUR. V prípade pohľadávky Horehronský sociálny podnik, nezisková 

organizácia, pohľadávka vznikla na nájomnom a službách na základe zmluvy zo dňa 30. 10. 

2009, predmetom ktorej bol nájom priestorov na ulici Nálepkova 9. Nájomný vzťah bol 

ukončený v roku 2010 a do dnešného dňa dlžná suma uhradená nebola. Organizácia sa stala 

insolventnou v roku 2010. V spise sa nenachádza žiadny návrh na súd, ani iná dohoda s 

dlžníkom. Uvedené pohľadávky sú dávno premlčané, a preto vymáhanie týchto pohľadávok 

súdnou cestou už právny odbor neodporúča. Celková pohľadávka evidovaná v účtovníctve je 8 

327,55 EUR, celková suma pohľadávok, o ktorých navrhujeme rozhodnúť o nevymožiteľnosti, 

je 37 311 EUR aj 52 centov.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, otváram rozpravu, nech sa páči, k uvedenému bodu. Pán poslanec 

Garaj, nech sa páči, môžeš.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Za mňa je pochopiteľné, že nebudeme vymáhať pohľadávky od subjektov, ktoré už neexistujú, 

ale chcem sa opýtať, že ako je možné, že je tu firma, ktorá neplatila faktúry niekoľko rokov a 

nerobilo sa s tým nič? Že kto je za to zodpovedný, alebo kto to mal na starosti?“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ale ktorá? Brťka?“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„To nie sú faktúry, že je to nezaplatené, ja neviem, 1 faktúra 1 mesiac, hej? Ale je to dlhšie 

obdobie.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Áno, ak môžem odpovedať, čo sa týka Brťku, tak tam boli zasielané aj výzvy, bolo to dané na 

platobný rozkaz, ten súd vydal, bolo to dané exekútorovi. A keďže exekútor nič nevymohol, tak 

tam sa už nič nedá robiť. V tomto konkrétnom prípade napr.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„My sme vymáhali všetky tie pohľadávky priebežne, ale toto, čo sa pýtaš, tak to je ešte, tak to 

som tu ani ja nebol, takže...“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Sú to naozaj staré veci, ktoré roky vedieme v účtovníctve a nedá sa s nimi už nič spraviť.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„A pani hlavná kontrolórka robí pravidelne kontroly aj k týmto veciam, takže...“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Lebo to nechápem, hej, že prečo, keď niekto nezaplatil, tak hneď mal dostať nejakú výzvu, hej? 

Ak mi to nezaplatí, tak mu neprenajímam priestor ďalšie roky, hej? Šak to je...“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Tie nájmy boli poukončované.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Faktúry sú z roku 2007, 2008. Ani ti neviem na to... a staršie.“ 
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Matej Garaj (poslanec)  

„Veď to, že sú až od 2006 do 2009, hej? Nepochopiteľné.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zamestnanci, aspoň čo sa týka mňa, ja môžem hovoriť o 2015, hej, kedy som nastúpil, v 

podstate vymáhali sa všetky tie pohľadávky, ani jedna nie je taká, že by sa nevymáhala, takže 

pravdepodobne, nieže pravdepodobne, ale určite sa vymôcť nedali. No takže asi tak. Dobre, 

pani poslankyňa Štugnerová, nech sa páči.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa)  

„Ďakujem za slovo. Ja som sa chcela v podstate spýtať podobne, ako sa spytoval pán kolega, 

že celkom nerozumiem, rozumiem tomu, že sú na odpis a sú tam tie dôvody, je to ako vysvetlené, 

tam, aj opodstatnené, ale či nemôžme nejak zamedziť, lebo viem, že je viac dlžníkov, ktoré sú 

na meste sme teraz boli prebrať aj s kolegom, že aby sa zamedzilo tomu, že pôjdu raz na odpis 

a neviem, nejaké nástroje na to nastaviť, aby sa tomu predišlo, lebo predsa, je to dosť peňazí, 

aby sme o tie neprichádzali. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Všetky nástroje, ktoré nám právny poriadok umožňuje, využívame, hej? Iba toľko k tomu 

môžem povedať? Nič iné.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Ak môžem ešte doplniť, tak naozaj sa snažíme teraz o maximum, naozaj, dali sme to všetko 

dokopy, všetko prechádzame, sú zamestnanci, ktorí sú vyslovene za to zodpovední a naozaj 

robíme všetky tie kroky, aby sa toto už nestalo.“  

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa)  

„Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, pani poslankyňa Dzurmanová, nech sa páči, môžeš, Peťka.“  

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem. Ja, nebudem sa nejak vracať k minulosti, to ani nemá zmysel, ako hovoríš, pán 

primátor, že to sú staré veci, ale rozumiem aj, čo sa pýtajú kolegovia, ja len teda si myslím, že 

by sme to mali zobrať ako memento a určite aj vy to tak vnímate, že asi tie zmluvy treba pripraviť, 

tak, že keď niekto 1, 2, 3 mesiace nezaplatí, tak jednoducho nebudeme čakať 5 rokov alebo 

koľko a vymáhať, ale jednoducho, ukončí sa tá zmluva. Takže v minulosti, no, ja neviem, aké 

boli vzťahy, sme malé mesto, možno to boli kamarátske, priateľské, akékoľvek, je to jedno, ale 

pri tejto príležitosti sa chcem spýtať, že či my máme, pretože ja nevidím do hĺbky momentálnych 

zmlúv tak nastavené tie zmluvy s akýmikoľvek nájomcami, že v prípade, že naozaj sa stane tie 
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1-3 alebo koľko mesiacov nezaplatí, či teda nie, že budeme vymáhať o rok - 2 peniaze, ale či 

jednoducho sa tá zmluva zruší, aby ten človek vedel, že asi takto sa pracovať nemá. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Takto do všetkých zmlúv my dávame, čo v minulosti, poviem, nebolo zvykom, hej, lebo však 

mali sme tu rôzne zmluvy s Ďumbierom a podobne, pamätáte si? Do všetkých zmlúv dávame 

teraz výpovednú doložku, že ich môžme vypovedať bez udania dôvodu, poviem, do troch 

mesiacov alebo ako to tam máme, ale v podstate do všetkých dávame takúto možnosť pre mesto. 

Ale samozrejme, tou možnosťou je aj to, že zmluvná strana si neplní zmluvné povinnosti, 

takže...“  

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ak môžem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Samozrejme, že sa to dá, ale nech ma doplní pani vedúca...“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Takže sa chránime. Ak môžem len doplniť, tak ono je to vlastne tak, keď ten zmluvný vzťah 

trvá a sú dohodnuté nejaké podmienky v zmluve a oni napr. neplatia, ide o podstatné porušenie 

zmluvy, tzn. že my máme možnosť okamžite odstúpiť a do piatich dní sa on musí vypratať z tých 

priestorov. Naozaj teraz prechádzame všetko a robíme to tak. Potom, keď to teda zistíme, tak 

samozrejme spíšu sa, aké sú nedoplatky, vyzve sa na dobrovoľnú úhradu. Pokiaľ dobrovoľne 

neuhradí, musíme s tým ísť na súd, musí sa vypracovať návrh na platobný rozkaz. Súd má nejaký 

čas, ale povedzme, že do troch, štyroch mesiacov je to vydané a až keď toto nadobudne 

právoplatnosť, tak sa to môže dať exekútorovi na vymáhanie. Prípadne sa môže spísať nejaká 

dohoda o splátkovom kalendári. Čiže ono ten čas je dlhý aj z toho, že jednoducho tam 

vymožiteľnosť práva je taká, aká je a pokiaľ naozaj je to subjekt, ktorý nemá majetok alebo sa 

zruší tá eseročka, alebo niečo takéto sa stane, tak jednoducho nedá sa s tým nič robiť. Ale určite 

budeme tomu predchádzať tým, že akonáhle sa nebude platiť, tak sa budú jednoducho tie zmluvy 

ukončovať.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Hej, ale po novom umožňuje zákon riešiť aj zodpovednosť konateľa, hej? Čiže v podstate už 

poviem, tie možnosti sú širšie ako v minulosti, hej? Takže aj týmto smerom, ale zatiaľ to tak 

neriešime a teraz sme robili napr. kontrolu, pani vedúca Šefránková, aj s novým zamestnancom 

na majetkovom, všetkých zmlúv, čiže máme všetkých neplatičov momentálne na, poviem v 

hľadáčiku, tak to poviem jednoducho a riešime každého jedného, hej? Takže nie je to tak, že by 

sme nekontrolovali tieto veci, vravím, pani vedúca si dala kopec roboty, Šefránková, s tým, aby 

tieto veci skontrolovala teraz a riešime každý jeden prípad, kde nastala takáto skutočnosť. S 

faktickou, pán poslanec Juhaniak, môžeš, nech sa páči.“  



   41 z 70 

 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„V podstate ste povedali skoro všetko a + ešte tam vstupuje jeden faktor, to je, všetci využívajú 

služby a služby sa robia vyúčtovanie až následný rok, tzn., že keby sa aj ukončí nájom, tak jemu 

ešte môže vzniknúť pohľadávka a potom táto sa musí ešte zase opätovne celá táto tortúra riešiť, 

takže je tam viac faktorov k tomu.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. S faktickou, pani poslankyňa Dzurmanová, nech sa páči, môžeš.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem za vysvetlenie. Veď ja som práve toto chcela, aby bolo jasné, že teraz už sa úplne 

inak k tomu správame a toto je len nejaká minulosť, ale zároveň si dovolím, a preto som faktickú 

vlastne využila, možnosť teda faktickej sa prihlásiť, že chcem Vás pochváliť, ja Vám veľmi pekne 

ďakujem za Vaše vysvetlenia, pretože mi dávajú proste nejakú logiku, majú logiku a dávajú mi 

teda aj ten úvod, jadro, záver, hlavu, pätu. Takže veľmi pekne Vám ďakujem.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Aj ja ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, pán poslanec Králik, môžeš, Janko.“  

Ing. arch. Ján Králik (poslanec)  

„Ja len v krátkosti, že my môžme robiť opatrenia, aké chceme, keď máme legislatívu, akú máme. 

V normálne ekonomicky fungujúcich krajinách, akonáhle človek, ktorý vo svojej firme nejakej 

urobí ekonomický problém a nemá vysporiadané takéto pohľadávky, tak mu zastavia činnosť aj 

v ďalších firmách. U nás je to tak, že firma zodpovedá za to. Konkrétna osoba, tu jedna, sa nám 

bude rehotať do očí, proste čo nám spravil, ale jednoducho nevymôžeme nič, lebo firma nemá 

žiadny majetok. A na jeho ako osobu a na ďalšie firmy, ktoré mu fungujú bez akýchkoľvek 

problémov a majú aj majetok, siahnuť nemôžme, bohužiaľ. Čiže takto to je a ten posledný bod, 

čo je, ten by som dal zverejniť. Nebudem konkretizovať ďalšie veci. Ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pani hlavná kontrolórka, nech sa páči, môžeš.“ 

Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka)  

„Ja by som chcela doplniť len jeden bod, že je to vlastne plnenie opatrení z kontroly, ktorú ste 

mali tu minulé zastupiteľstvo, takže je to vlastne, a čo môžem pochváliť, že teda sa plnia 

opatrenia, to je aj na margo poslancov, ktorí sa pýtali na vyvodenie zodpovednosti. A podstata 

týchto konkrétnych pohľadávok je jedna, je to odpis z účtovníctva, to je vlastne kontrolné 

zistenie, ktoré som skonštatovala, že tieto pohľadávky mali byť odpísané z účtovníctva, tzn. že 



   42 z 70 

 

mal byť využitý postup podľa zásad hospodárenia, čiže tieto pohľadávky idú na odpis len na 

základe uznesenia zastupiteľstva. Čiže toto je to merito veci, o ktorom sa bavíme, že vlastne je 

to dôsledok kontroly a plnenie opatrení z kontroly. Ďakujem veľmi pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem ešte niekto ďalší? Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím, nech sa páči, 

návrhová.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie predkladaný zoznam 

nevymožiteľných pohľadávok mesta Brezna, ďalej tak, ako je uvedené v texte. II. schváli v 

súlade s § 3 ods. 1, písmeno 1, ďalej tak ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/        Berie na vedomie 

Predkladaný zoznam nevymožiteľných pohľadávok mesta Brezna  

 

Názov 
organizácie/ 

Meno 
IČO/RČ Zmluva 

Vznik  
pohľadávky 

Druh pohľadávky 

 
dôvod na 
upustenie  

 

nájom služby 

vodné 
a 

stočné spolu 
od vymáhania 

Ing Ján Brťka 32232314 134/1999 fa 200600694 663,81     663,81 

Organizácia sa 
stala 

 insolventnou v 
roku 2010.  
Uvedené 

pohľadávky sú 
premlčané 

- Obchod & 
Sužby     fa 200700689 1 838,87     1 838,87 

      fa 200800543 1 838,87     1 838,87 

      fa 200800545 401,31     401,31 

      fa 200800646 1 838,87     1 838,87 

      fa 200900324 796,39     796,39 

      fa 200900040 1 838,88     1 838,88 

      fa 200900319 306,48     306,48 

      fa 200900627 1 225,92     1 225,92 

      fa 200700048     30,27 30,27 

      fa 200700203     48,06 48,06 

      fa 200900323     133,32 133,32 

      fa 200900498     657,51 657,51 
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      spolu 11 618,56  

REGOMONT, 
spol. s r.o. 31581455 

126/1998/ 
náj./8Ze 2013 4 356,76     4 356,76 

Od uznania dlhu 
prešlo viac ako 

10 rokov,  
nie je možné 

tento  
dlh vymáhať 

súdnou cestou 
        2014 4 350,00     4 350,00 

      spolu 8 706,76 
 

SIGNAL 
CENTRUM, 
s.r.o. 36052574 

527/2010- 
OPaM-I-

NZ   8 658,65     8 658,65 

Dlžník v roku 
2015 zanikol v 

dôsledku  
zlúčenia. 

Následnícka 
spoločnosť bola  

konkurze,  
ktorý bol zrušený 
pre nedostatok 

majetku. 

      spolu 8 658,65 
 

Horehronský 
sociálny 42000882 

464/2009  
OPaM-I-

NZ  fa 201000172 6 532,30     6 532,30 

Organizácia sa 
stala  

insolventnou v 
roku 2010. 

 Pohľadávky sú 
premlčané  

podnik, n.o.     fa 201000172   1 670,10   1 670,10 

      fa 201000131 4,00     4,00 

    121,15   121,15 

      spolu 8 327,55  

CELKOM : 37 311,52  
 

II/ Schvaľuje 

 

V súlade s § 3 ods. 1 písm. l) platných Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta Brezno, upustenie od vymáhania nevymožiteľných pohľadávok nad 5.000,- EUR 

a to: 

Názov 
organizácie/ 

Meno 
IČO/RČ Zmluva 

Vznik  
pohľadávky 

Druh pohľadávky 

 
dôvod na 
upustenie  

 

nájom služby 

vodné 
a 

stočné spolu 
od vymáhania 

Ing Ján Brťka 32232314 134/1999 fa 200600694 663,81     663,81 Organizácia sa 
stala 

 insolventnou v 
roku 2010.  

- Obchod & 
Sužby     fa 200700689 1 838,87     1 838,87 

      fa 200800543 1 838,87     1 838,87 
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      fa 200800545 401,31     401,31 Uvedené 
pohľadávky sú 

premlčané 
      fa 200800646 1 838,87     1 838,87 

      fa 200900324 796,39     796,39 

      fa 200900040 1 838,88     1 838,88 

      fa 200900319 306,48     306,48 

      fa 200900627 1 225,92     1 225,92 

      fa 200700048     30,27 30,27 

      fa 200700203     48,06 48,06 

      fa 200900323     133,32 133,32 

      fa 200900498     657,51 657,51 

      spolu 11 618,56  

REGOMONT, 
spol. s r.o. 31581455 

126/1998/ 
náj./8Ze 2013 4 356,76     4 356,76 

Od uznania dlhu 
prešlo viac ako 

10 rokov,  
nie je možné 

tento  
dlh vymáhať 

súdnou cestou 
        2014 4 350,00     4 350,00 

      spolu 8 706,76 
 

SIGNAL 
CENTRUM, 
s.r.o. 36052574 

527/2010- 
OPaM-I-

NZ   8 658,65     8 658,65 

Dlžník v roku 
2015 zanikol v 

dôsledku  
zlúčenia. 

Následnícka 
spoločnosť bola  

konkurze,  
ktorý bol zrušený 
pre nedostatok 

majetku. 

      spolu 8 658,65 
 

Horehronský 
sociálny 42000882 

464/2009  
OPaM-I-

NZ  fa 201000172 6 532,30     6 532,30 

Organizácia sa 
stala  

insolventnou v 
roku 2010. 

 Pohľadávky sú 
premlčané  

podnik, n.o.     fa 201000172   1 670,10   1 670,10 

      fa 201000131 4,00     4,00 

    121,15   121,15 

      spolu 8 327,55  

CELKOM : 37 311,52  
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 9/ 

Zvýšenie základného imania spoločnosti Hotel Ďumbier s.r.o. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 9, Zvýšenie základného imania spoločnosti hotel Ďumbier. Predkladám 

ja a spracoval odbor ekonomiky a správy majetku zastúpený pani vedúcou. Nech sa páči, pani 

vedúca.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a správy majetku)  

„Dobrý deň. Predkladáme vám Návrh na zvýšenie základného imania spoločnosti mestský hotel 

Ďumbier s.r.o., a to vo výške 100 000 EUR, čiže celková výška základného imania po, v prípade 

zvýšenia bude 370 000 EUR predchádzajúcich a tohto uznesenia navrhovaného. Ten návrh 

predkladáme hlavne z toho dôvodu, že iste vám je známe, v hoteli Ďumbier prebiehajú rozsiahle 

rekonštrukčné práce toho takého širšieho rozsahu a v podstate eseročka má len v nájme budovu 

hotela Ďumbier, čiže tie rozsiahle rekonštrukcie musí zabezpečiť majiteľ budovy. Takže toto je 

jeden z dôvodov, prečo predkladáme Návrh na zvýšenie, ešte chcem povedať, že v podstate už 

pri schvaľovaní rozpočtu na rok 2024 vedenie teda malo intuíciu alebo vedelo, že ten hotel 

Ďumbier chceme dostať do nejakého stavu, takže tých 100 000 EUR bolo rozpočtovaných ako 

v rezerve. Čiže tam sa len robí potom v tej prvej zmene, by som povedala, presun tých 

finančných prostriedkov na finančnú operáciu výdavkovú, čiže rozpočet nám ako taký toto 

zvýšenie základného imania nenavyšuje. To chcem, to je také podstatné, čo je potrebné povedať. 

Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, nech sa páči, otváram rozpravu. Pán poslanec Garaj, nech sa páči, môžeš.“ 
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Matej Garaj (poslanec)  

„Ja len jednu vec sa chcem opýtať, v podstate včera som na to pozabudol na dozornej rade, čo 

sa týka tejto eseročky hotela Ďumbier, že koľko má finančných prostriedkov požičaných vo 

vzťahu k mestským lesom a za akých podmienok?“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Tá zmluva je zverejnená, veď včera sme to spomínali a aj sme to hovorili na Dozornej rade. 

Veď hovorili sme to včera na Dozornej rade, že 300 000 EUR, len si asi nepostrehol, lebo sme 

to spomínali, že aj zmluva je zverejnená a že ak sa chcete, tak sa môžte k tomu opýtať. Je to za 

štandardných podmienok, aj čo sa týka úrokovej sadzby. Tak, ako káže zákon, aby oni nemali 

potom problém, samozrejme, v rámci audítora alebo auditu a účtovnej závierky, takže za 

štandardných podmienok, hej? To minimum, čo káže zákon.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Dobre, ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

Prosím. Pán poslanec Juhaniak, nech sa páči, môžeš.  

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Ja k tejto téme len toľko, že sa veľmi teším z toho, že sa Ďumbier každým dňom v podstate 

skrášľuje a zlepšuje, takže len tak ďalej. No a za finančnú komisiu sme to odporučili teda 

schváliť.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem veľmi pekne. My sme aj včera na Dozornej rade spomenuli v podstate, tie služby sa 

skvalitňujú, počet aj tých služieb, aj samozrejme v rámci hospodárenia to jednoznačne 

preukazuje, však videli to všetci členovia Dozornej rady včera. Aj z tohto sa veľmi teším, máme 

čím ďalej viacej návštevníkov, samozrejme, chce to ešte nejaký čas, ale nie veľa, poviem, lebo 

sľubujeme si dosť od tej dokončenia práve tej investície, ktorá by nás mala dostať potom do 

plusových čísel v rámci izby, izby, hlavne izby, lebo tie sú v rámci toho hospodárenia podstatné. 

Ale ja sa veľmi teším, že opäť Ďumbier žije. Máme ala card, treba povedať, keď sme to už 

spomenuli, po 20 rokoch znovu zavedené, že po 20 rokoch v podstate opäť Ďumbier ožil aj čo 

sa týka nejakej stálej prevádzky a gastro služieb, takže. Áno, väčšina to určite chváli, hej? To 

je aj ten počet, poviem, tých obedov, lebo však začínali sme na deväťdesiatke, máme dneska 

240, 230, takže to sú, to sú pekné čísla. Chceme sa v tých službách, samozrejme, zlepšovať. Tá 

úroveň hotela je naplánovaná tak, aby sme minimálne boli 3+ až 4, hej, lebo je taký predpoklad, 

ale čo je podstatné, to som aj včera hovoril členom Dozornej rady pri tých otázkach, že my sa 

budeme uchádzať o externé zdroje, aj čo sa týka tejto investície, ak budú vyhlásené výzvy, čo 

sú avizované výzvy aj v rámci podpory cestovného ruchu, tak v podstate tento subjekt je na to 
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ako stvorený, poviem, a budeme robiť všetko pre to, aby sme získali aj externé zdroje v rámci 

tých investícií, ktoré tam momentálne robíme. Ešte Martin, sa hlásiš?“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„A malý dotaz, že ak neuvažujeme s prenájmom toho priestoru, čo je, kde bolo to výdajné miesto 

počas covidu alebo testovacie mesto, tak bolo by tam stiahnuť tabuľku, že na prenájom, aby to 

nikoho nelákalo, ak by to tam teda malo byť na wellness, tak radšej to dajme het.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Áno, tam plánujeme wellness v tej časti.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Dobre, akože je to technický detail.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Nech sa páči, pani hlavná kontrolórka.“ 

Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka)  

„Dneska mám asi účtovnícke okienko. Ja sa chcem spýtať vzhľadom k tomu, že to ide o druhé 

zvýšenie základného imania a ide to vlastne do rekonštrukcie budovy, ktorá je v našom 

vlastníctve, takže či je zabezpečené potom, že to zhodnotenie budovy, ktoré vykoná eseročka, 

pôjde na nás? No toto by bolo veľmi dobré, lebo tým pádom nám odídu vlastne peniaze a my z 

toho, ani účtovne, nemáme nič.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pôjde na nás, ako mám.“ 

Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka)  

„...Zabezpečené, lebo vlastne tým, že je to účtovanie základného imania, ide to do účtovnej 

jednotky niekde inde.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„My sme, my sme to ale riešili, pokiaľ viem, aj v zmluve, hej, že v podstate takto to vieme, aj 

musíme, hej? Že preto sme to robili tak, na začiatku sme sa o tom bavili, že eseročka nedostane 

do majetku hotel Ďumbier, pretože celý majetok zostane ďalej majetkom 100 % mesta Brezna 

a aj ďalšie investície budú v podstate rátané alebo započítané do majetku mesta Brezna, hej?“ 

Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka)  

„Už keď sme, ak môžem povedať, keď sme tých 70 000, lebo 200 000 je vklad do základného 

imania, ale keď sme navyšovali prvé tých 70, tak, ak si ja dobre pamätám, vtedy sme sa o tom 

bavili, ale keďže tie rekonštrukčné práce prebiehajú, tak zatiaľ, ako by som povedala, z hľadiska 
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účtovného sme ešte neriešili tieto veci. Ja len práve na to upozorňujem, lebo je to poznatok, 

ktorý mám z kontrol, že vlastne dosť problém máme pri zhodnotení majetku, aby to zhodnotenie 

bolo naviazané na ten majetok, lebo toto sa dalo riešiť aj takým spôsobom, že my ako vlastník 

majetku sme si to mohli robiť vo vlastnej, ako.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„No len z duševného to nie je výhodné.“ 

Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka)  

„Jasné, len, len ide mi o to, aby potom sa to, aby sa to potom vrátilo vlastne na ten, ako 

zhodnotenie majetku to.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pokiaľ, pokiaľ viem, tak máme to ošetrené v zmluve, v podstate, bavíme sa o odpisoch, o 

ďalších veciach, to sú odborné veci, môžme si to pozrieť spoločne, nemám s tým absolútne 

žiadny problém. Ale od začiatku sme hovorili, a to sa držíme, že v podstate Ďumbier ostane 

stopercentným vlastníctvom mesta Brezna, preto sme ho nedávali ani do imania obchodnej 

spoločnosti. Toho sa budeme držať aj pri rekonštrukcii a ďalších vecí. Ale prejdime si to, lebo 

vravím, je to trošku asi zložitejšie a to by bolo na dlhú debatu tu. Pani poslankyňa Dzurmanová, 

nech sa páči, môžeš?“  

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ja by som len takú rekapituláciu chcela, zatiaľ, aby som sa v tom nestratila. Čiže 300 

požičaných od lesov, teraz 100, predtým 70 a 200, hej? Toto sú zatiaľ sumy, ktoré boli 

poskytnuté? 670.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Áno, áno.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„A zatiaľ na čo to bolo, alebo je v najbližšej dobe, alebo bolo?“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo začiatku samozrejme na prevádzku a veľká časť je na investíciu, ktorá prebieha. Však včera 

aj Dozorná rada mohla vidieť, že prebieha stavebná časť v podstate celého jedného podlažia. 

Tých 600 je, poviem, tam málo, hej? To poviem na rovinu.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Len aby sme vedeli, hej, povedať.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ako na všetko teraz, čo hovorím, hej? Nebavíme sa len o investícii, takže my sme 

zrekonštruovali aj sálu, musíte aj to brať, hej, že tú sme, tú sme obnovili, čiže aj tam išli zdroje, 

kúpili sme nový inventár, nábytok atď. atď., takže kľudne si to môžte podrobne potom a môžme 

prejsť zase po nejakom období. Ale aj s Dozornou radou som sa včera dohodol, že na ďalšom 

zasadnutí znovu prejdeme aj investíciu, čiže aj rozpočet si môžme, ako žiadny problém s tým 

nie je. Aj prebieha rekonštrukcia, môžeš sa ísť pozrieť, prevediem ťa rád, ja tam chodím stále 

na obedy. Spravíme, ale teraz uvidíte hrubú stavbu, hej? Stále je to hrubá stavba, však včera, 

vravím, aj členovia Dozornej rady boli, prešli sme si na, urobíme už aj, urobíme už aj stretnutie 

potom s riaditeľom technických aj lesov, aj v podstate všetkých, ktorí sa podieľali, lebo viaceré 

práce sme robili cez naše spoločnosti, takže kľudne, žiadny problém s tým nie je. Môžme si 

spraviť tak ako včera plaváreň ste videli, takže bez všetkého. Pán poslanec Tokár, nech sa páči, 

môžeš.“ 

Jozef Tokár (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Ja len na doplnenie, aspoň som sa to tak pochopil pani hlavnú kontrolórku, 

že povedzme finančné prostriedky, aby išli väčšinou alebo gro do investícií, čiže do majetku, 

lebo z tých peňazí sa môžu, poviem príklad, asi ja to tak chápem, kúpiť stoličky, ktoré inventárny 

majetok a keby sa niečo stalo náhodou s Ďumbierom alebo s eseročkou, aby tie stoličky dostali 

v majetku, majetku v našom, čiže mesta, hej? Lebo jedna vec je investičný majetok, ktorý nikto 

nezoberie, hej? V podstate okná a podobne a náhodou, keby sa stalo, aby v podstate nebolo to 

majetkom potom tej eseročky, alebo, alebo možnosti iných, áno? Čiže v tom, v tom som tak 

chápal. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ako jediným majiteľom obchodnej spoločnosti je naša obchodná spoločnosť, takže my dávame 

pozor na to, aby sme strážili naše hospodárenie. A hovorím, zatiaľ jediným veriteľom je jediné 

Lesy mesta Brezno, to je všetko, hej? Takže tam nie je veľmi, že čo. A čo sa týka týchto vecí, no 

limitovaní sme samozrejme zákonom, my sa musíme riadiť legislatívou, ktorá platí aj pre 

obchodné spoločnosti, nielen pre mesto Brezno, ale v zásade všetky rozhodnutia sa robia tak, 

ako som povedal, ako bola tá filozofia aj na začiatku, nijak inak.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a správy majetku)  

„Ja len pre doplnenie to, čo som povedala, lebo tých prvých 200 000, ktorých sa schvaľovalo, 

to bol vklad pri založení spoločnosti a vtedy je dosť možné, že oni si vlastne, aby na rozbeh 

kupovali aj nejaký bežný taký inventár, ktorý bol, ale už tých 70 000, ktoré sme navyšovali a 

terajších 100 000, tam je už vyslovene povedané, že to je pre tú oblasť rekonštrukcie.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, sadneme si k tomu, doriešime aj toto, nie je s tým problém. To je to najmenej. Ak ešte 

niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím, nech sa páči, návrhová.“ 
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Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. schvaľuje zvýšenie majetkovej účasti mesta Brezno v 

obchodnej spoločnosti Mestský hotel Ďumbier, s. r. o., ďalej tak ako je uvedené v texte.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. A pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„16 prítomných, 16 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

            

I/  schvaľuje  

   

zvýšenie  majetkovej účasti Mesta Brezno v obchodnej spoločnosti Mestský hotel Ďumbier, 

s. r. o. so sídlom Nám. Gen. M. R. Štefánika 31, 977 01 Brezno, a to vo forme peňažného vkladu 

vo výške 100 000,- €, čo predstavuje 100 % na jej základnom imaní 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu 10/ 

Rozpočet 2024 – Návrh na I. zmenu 

 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 10. Rozpočet 2024, návrh na prvú zmenu, nech sa páči, pani vedúca, 

poprosím Vás.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a správy majetku)  

„Na prvú zmenu. Predkladáme jednak už na základe predchádzajúceho bodu, čiže tam sa 

presúvajú peniaze, kde boli schválené v rozpočte na finančnú operáciu, čiže ako vklad do 

spoločnosti a ďalším takým dôležitým bodom je, že mesto získalo alebo dosiahlo príjmy vo výške 

20 426, ktoré nemalo schválené v rozpočte od spoločnosti Orange. A navrhujeme tieto príjmy 

dosiahnuté použiť na asfaltovanie miestnej komunikácie Hronská. Potom sú tam ešte také 
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drobnejšie príjmy, ktoré dosiahli školy na základe ročného zúčtovania energií za rok 2023 

okrem jednej, čiže 69, 47, všetky navrhujeme zostať v, neponechať v rozpočte ako v rezerve 

školstva pre ďalšie potreby financovania v priebehu roku 2024.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do 

rozpravy, rozpravu končím, nech sa páči, Návrhová.“  

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. schvaľuje prvú zmenu rozpočtu mesta Brezna na rok 

2024, ďalej tak, ako je uvedené v texte.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Nech sa páči, hlasujte o návrhu.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/  s c h v a ľ u j e  

 

1. I. zmenu rozpočtu mesta Brezna na rok 2024 

      realizovanú rozpočtovým opatrením   v zmysle § 14 odst. 2  Zákona NR  SR č.  

      583/2004 Z. z.  

       

         príjmy  

         bežné príjmy         + 25 091,50 EUR                                                                      

         kapitálové príjmy        +          0,00 EUR      

         finančné operácie                               0,00 EUR           

         príjmy celkom                    + 25 091,50 EUR    

  

         výdavky  

         bežné výdavky                              -   74 908,50 EUR 

         kapitálové výdavky                                0,00 EUR  

         finančné operácie       + 100 000,00 EUR   

         výdavky celkom                  +   25 091,50 EUR            

 

    Podrobné členenie podľa funkčnej a ekonomickej klasifikácie – v prílohe č. 1 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„16 prítomných, 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  

 

K bodu 11/ 

Poskytnutie dotácie pre účely športu v roku 2024 

 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k ďalšiemu bodu, tým je Poskytnutie dotácie pre účely športu, bod 11, v roku 

2024. Nech sa páči, pani vedúca.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a správy majetku)  

„Na MÚ bola doručená, dá sa povedať posledná žiadosť za rok 2024, za štvrtý kvartál na 

úhradu, na poskytnutie dotácie na úhradu nákladov spojených s prenájmom, konkrétne 

plavárne. Dáva túto žiadosť športový klub plávania. A za štvrtý kvartál je to 1898,40. Je to v 

súlade so schváleným VZN.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Pán poslanec Ambros, 

nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Za športovú komisiu odporúčame schváliť.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Pán poslanec Juhaniak, nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Aj za finančnú komisiu odporúčame schváliť.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie rozpravu končím, nech sa páči, Návrhová.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. schvaľuje poskytnutie dotácie na úhradu služieb 

spojených s dočasným užívaním majetku v zmysle § 3., ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

            

I/  schvaľuje  

   

1. poskytnutie   dotácie   na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku 

v zmysle § 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo 

určené na náklady spojené so vstupom na plaváreň za 4. Q 2023 pre Športový klub plávania 

Brezno o. z., Ladislava Sáru 1212/11, 977 01 Brezno, IČO: 54 326 729 vo výške 1 898,40 

EUR 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„16 prítomných, 16 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 12/ 

Správy hlavnej kontrolórky 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 12. máme Správy hlavnej kontrolórky, bod 12.1 Správa o výsledku kontroly, 

prešetrenia a vybavovania sťažnosti za rok 2023. Bod 12. 2 Správa o výsledku kontroly 

prevodov vlastníctva nehnuteľného majetku mesta, ktorého všeobecná hodnota majetku 

prevýšila 20.000 EUR. Nech sa páči, pani hlavná kontrolórka, o uviesť materiál, poprosím.“ 

Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka)  

„Ďakujem pekne. Takže obe kontroly boli vykonané na Mestskom úrade, kontrola prešetrovania 

a vybavovania sťažností, boli zistené nedostatky, opísané sú v správe a bolo z mojej strany 

uložená povinnosť prijať opatrenia na odstránenie nedostatkov. Druhá kontrola je kontrola, 

ktorá vyplýva zo zákona, je to vlastne kontrola, ktorá bola vykonaná na základe toho, že bol 
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novelizovaný Zákon o obecnom zriadení a vlastne v minulosti, keď Najvyšší kontrolný úrad 

vykonával kontrolu hospodárenia a nakladania s majetkom v samosprávach, tak jednou z 

opatrení bolo, že sa upravil Zákon o majetku obcí, novelizoval od 1. 11. 2023, na základe toho 

ste aj minule schvaľovali nové Zásady hospodárenia s majetkom obce. A druhou, druhým 

opatrením bolo, že bolo hlavným kontrolórom uložené vykonávať pravidelne kontrolu prevodov 

nehnuteľného majetku obce, kde tá hodnota, všeobecná hodnota majetku presiahne 20 000 euro. 

Túto kontrolu som teda vykonala v zmysle tohto novelizovaného ustanovenia, je to prvá kontrola, 

vlastne po novele zákona. Tá kontrola bola vykonaná ale ešte podľa platnej právnej úpravy 

alebo boli kontrolované prevody, ktoré boli realizované na základe, poviem to, že starej právnej 

úpravy, čiže právnej úpravy, ktorá platila do 1. 11. 2023. Výsledky sú teda uvedené v správe, 

tie kontrolné zistenia boli rovnako podrobené teda povinnosti prijať opatrenia na odstránenie 

nedostatkov. Na základe vašich otázok teda vám odpoviem, na čo sa budete pýtať. Ďakujem 

veľmi pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, otváram rozpravu. Ak nikto do rozpravy rozpravu končím, poprosím 

Návrhovú.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie Správu o výsledku kontroly, 

prešetrovania a vybavenia sťažnosti za rok 2023.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

 Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 
  

I/ berie na vedomie 

 

Správu  o výsledku kontroly prešetrovania a vybavovania sťažností  za rok  2023  

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Poprosím 12.2.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie Správu o výsledku kontroly prevodu 

vlastníctva nehnuteľného majetku mesta, ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 20 

000 EUR.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 
I/ berie na vedomie 

 

Správu  o výsledku kontroly prevodov vlastníctva nehnuteľného majetku mesta, ktorého 

všeobecná hodnota majetku prevýšila 20 000 eur. 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„16 prítomných, 16 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 13/ 

Rôzne 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 13 máme, 13.1 Návrh na poverenie poslanca Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezno na výkon sobášiaceho. Poprosím pani prednostku, nech sa páči.“ 

Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka MÚ Brezno)  

„V zmysle ustanovenia § 4, ods. 1, zákona č. 36 z roku 2005 týmto vlastne predkladáme Návrh 

na doplnenie pána Ing. Miroslava Fašanga, zástupcu primátora, ktorý by mal byť poverený na 

výkon sobášiaceho vo volebnom období 2022 - 26.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, nech sa páči, otváram rozpravu k tomuto návrhu. Ak nikto do rozpravy, rozpravu 

končím, poprosím Návrhovú.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. poveruje v zmysle § 4, ďalej tak, ako je uvedené v 

texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

 Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Poveruje 

 

v zmysle § 4, ods. 1 zákona 36/2005 Z. z. o rodine a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

na výkon sobášiaceho: 

 

1. Ing. Miroslava Fašanga., poslanca Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 13.2. máme ústnu informáciu predsedov komisií, nech sa páči, tí, ktorí chcete z 

predsedov komisií informovať ostatných kolegov, máte priestor.“ 

 

K bodu 14/ 

Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa 

príspevkovej organizácie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti, v 

ktorej má mesto Brezno majetkovú účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií 

zriadených mestom a náčelníka mestskej polície 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ak nikto, prešli by sme k ďalšiemu bodu, 14. Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva na 

riaditeľa príspevkovej organizácie a riaditeľa obchodnej spoločnosti, v ktorom má mesto 

Brezno majetkovú účasť. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, vaše otázky, môžte sa hlásiť. Pán 

poslanec Palovčík, môžeš.“ 

Milan Palovčík (poslanec)  

„Ja nechcem ani otázku, len chcem informovať poslanecký zbor aj pána riaditeľa technických 

služieb, lebo boli sme minule na tom Kozlovej pozerať tú cestu, hej, poslanci? Tak sa mi 

podarilo vybaviť 8 kamiónov frézingu, lebo že my v meste nemáme frézing, hej? 8 kamiónov, 

12 ton, 1 kamión zhruba po 80 euro, čiže za kamióny by sme zaplatili 640 EUR a za dopravu 

400, zhruba tých 1 100 euro by nás stálo, bez DPH. Takže či budeme mať záujem, lebo frézing, 

niet, údajne, a tú cestu tam, na asfalt nemáme, aspoň takto upraviť tým frézingom. Tak či už 

ponuku, pán riaditeľ prijme alebo nie, tak.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Tak to tam visí. Dobre, ďakujeme, pán poslanec. Pán poslanec Garaj, nech sa páči.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Ja som dostal podnet od občanov na Kozmonautovej ulici číslo 4, že či by nebolo možné tam 

opraviť v podstate výtlky, ktoré sú tam na komunikácii k bytovým domom. A na ŠLN už dlhšiu 

dobu chýbajú zámky na stojiskách zhruba od tej doby, ako sa opravovali tie striešky, takže z 

akého je to dôvodu a prípadne, či je to možné tam doplniť? A ešte sa chcem opýtať vo vzťahu k 

tej Dozornej rade hotela Ďumbier, že či je to štandardný postup, že v podstate tú informáciu 

sme sa dozvedeli až na Dozornej rade, lebo trochu ma to prekvapilo, hej, ten úver, že je zobratý 
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a v takej výške. Bol som v tom, že ak sa niečo takéto bude robiť, že budeme mať aspoň nejakú 

informáciu o tom, že sa to plánuje alebo tak. Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pán poslanec Ambros, nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Ďakujem veľmi pekne. Ja by som sa chcel aj touto formou takto verejne poďakovať jednak 

vedeniu mesta, aj technickým službám na čele s pánom riaditeľom za promptnú bezproblémovú 

výpomoc pri úprave chodníka, očistení kalvárie mestskej, myslím, že takto by mala vyzerať a 

bolo také vzorové spolupráca medzi občanom a mestom, že aktívne zasiahli občania, aby 

vyvinuli iniciatívu a mesto im poskytlo materiálové zabezpečenie, aby mohli to využívať občania. 

Takže ďakujem veľmi pekne a už keď mám slovo, tak ešte by som chcel poprosiť, ak by sa dali 

vyčistiť do sviatkov podľa možnosti všetky alebo čo najviac chodníkov a ciest, konkrétne aj most 

Kuzmányho. Viem, že asi to nie je celkom len v silách technických služieb, ale naozaj, aby sme 

mali na sviatky pripravené aj mesto. Ďakujem pekne.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, pani poslankyňa Štugnerová, nech sa páči, môžeš.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa)  

„Ďakujem za slovo. Ja som sa chcela spýtať, asi zo 2 mesiace sú už konáre popri Hrone, čo 

tam orezávali, to boli asi Povodie Hrona, neviem, či to oni si budú odpratovať alebo povodie 

Hrona si to bude, dobre. Lebo doslova, že či môžme my nejak teda na nich zatlačiť, to som sa 

chcela spýtať, lebo to dosť dlho trvá. Dobre, tak na pána riaditeľa mám, my sme telefonicky 

spolu komunikovali. Ja som sa chcela spýtať, či teda po tej Veľkej noci platí to, že na 

Černákovej ulici sa začne už ohradzovať to detské ihrisko a tie prvky tam dávať, tak isto bolo 

prisľúbené nejaké detské prvky na Fraňa Kráľa pri tých nízkych činžiakoch, teraz sa už tam 

urobilo to parkovanie, tak myslím, že už by sa mohlo zhotoviť aj niečo pre tie deti. A mám, 

obyvatelia zo ŠLN 26-28 majú takú pre mňa zvláštnu možno troška požiadavku. By chceli 

prachár, majú nejaké tie pokrovce asi popod nohy alebo tak, chceli by prachár niekde tam 

umiestniť bokom, ak by sa dalo. No a ešte som sa chcela spýtať aj na to asfaltovanie, ja som už 

vlani predkladala alebo mala žiadosť o zaasfaltovať ten chodník, ktorý je teda, odbočka, ktorá 

je na Rohoznej k tomu zvarkomu to sme sa o tom bavili, tak som sa chcela spýtať, či aj k tomu 

dôjde po Veľkej noci, aj úprava toho parkoviska vlastne na Černákovej. A ešte mám takú jednu 

prosbu, neviem, či to je na riaditeľa technických služieb alebo na pána náčelníka Mestskej 

polície, máme teraz už vyasfaltovanú teda tú Hronskú ulicu, dobre to vyzerá, ale stáva sa, že 

teda niekde v parku na tých prechodových miestach zvyknú parkovať autá, že či sa s tým niečo 

nedá robiť. Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pán poslanec Barančok, nech sa páči, môžeš.“ 
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Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Ďakujem, pán riaditeľ technických služieb, chcem sa ťa spýtať: minulý rok prebehla nejaká 

rekonštrukcia stĺpov alebo nejakej elektriky na Školskej ulici a Vránskej ulici a po roku sú tam 

od tejto rekonštrukcie prepadnuté chodníky, vylámaná dlažba atď. Či sme to robili my alebo to 

robil od nich nejaký internet a či máš o tom vedomosť, ako sa v tejto veci postupuje? Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďalej, pán poslanec Struhár, nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Ďakujem pekne za slovo. Ja mám otázku na riaditeľa technických služieb, že či sa plánujú 

preosievať detské ihriská, lebo teraz som taký, dosť často navštevujem tieto veci ja a rozprávam 

sa s ľuďmi a také otázky mi dávajú, na ktoré ja neviem odpovedať, že či, či toto plánujeme. 

Potom sa ma spytovali, že našli nejaký nebezpečný koreň vyvalený, či ho plánujeme dať preč 

stade čím skôr. Nebol som to pozrieť, čiže túto informáciu nemám overenú. A posledná vec, ja 

sa chcem spýtať, či sme prebrali detské ihrisko vo vnútrobloku na MPČĽ pri tom druhom 

zahnutom paneláku pod Základnou školou, pri Základnej škole. Je to prebraté? Ak je to 

prebraté, tak sú tam dosť chyby, či už pri obrubníku alebo na samotných plochách, kde chodia 

deti, prepadáva sa tam taká tá časť.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Môžeš si to pozrieť, ale to ti rovno poviem, ale my sme už reklamovali tie vady, čo tam veľké, 

hej.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Áno? Nejaké vady, ja len, že či to máme správne. Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Si prejdite, že či sú to tie, čo ty myslíš, hej?“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Dobre.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Lebo robili sme súpis a posielali sme, takže, máme to.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Dobre, ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pani poslankyňa Dzurmanová, nech sa páči, môžeš.“ 
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PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem. Chcela by som poďakovať technickým službám, ale aj tebe, pán primátor, za to, že 

sa podarilo opraviť svetlá na Kalvárii, veľmi si to vážime, aj keď je sranda, že nesvietia, ale je 

to problém s baterkou, o ktorom vedia, takže sa to opraví, ale veľmi pekne ďakujem za 

ústretovosť pánovi riaditeľovi na Technických službách a zároveň by som sa chcela poďakovať 

aj pánovi Kocúrovi s firmou, ktorí naozaj sú vždy ochotní, keď im zavolám, tak oni do týždňa 

operatívne prídu, pomôžu. A takisto Peťovi Kováčikovi, ktorý vlastne zabezpečil to osvetlenie 

tak, aby sa, už verím, nič s ním nestalo a dlhodobo nám držalo, pretože bolo vidieť, že je to 

vlastne tento problém spôsobený nejakým, proste nejakým zlým správaním niekým, hej, zlým 

zaobchádzaním a pod. Čo sa týka Kalvárie, chcem povedať, že je pravidelne kontrolovaná a ak 

by ste aj počuli, že je zanedbaná, nie, nie je zanedbaná. Tie umelecké diela sú v poriadku 

priebežne naozaj, keď poprosím, tak pán riaditeľ, sa prečistia veci, robia to aj ľudia, takže 

veľmi pekne vám všetkým ďakujem. Mám jednu otázku alebo prosbu zároveň, čo sa týka 

Technických služieb, teda na pána riaditeľa, na MPČĽ pri činžiaku, kde je číslo 37 na boku za 

školou alebo vedľa školy, chýba kontajner na papier, sú tam nahádzané kartóny, krabice, takže 

či by bolo možné ho doplniť. Ďakujem veľmi pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Ak nikto ďalší s otázkami, poprosím ťa, nech sa páči, pán riaditeľ, 

môžeš.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„Dobrý deň ešte raz, pán Palovčík, tento frézing, preberieme tú ponuku, zvážime ju, objedná 

sa. Pán poslanec Garaj, Kozmonautov 4, áno, máme to v harmonograme v najbližších dňoch, 

tie 2 výtlky, čo sú tam, budú spravené. ŠLN Zámky, stojiská, pri bytovom dome ŠLN 9,15 boli 

rozdané čipy na stojiská, to sú tie 2 stojiská, ktoré sa v rámci vnútrobloku sťahovali, čiže ľudia 

v priebehu Veľkej noci si čipy rozdajú, koše budú tento týždeň umiestnené do stojísk, ktoré ale 

nebudú zamknuté, aby si ľudia zvykli, po Veľkej noci sa tam len osadia zámky a pokračujeme 

na ďalších stojiskách, či už len ŠLN 1 - 7, alebo vzadu tie ŠLN, tie dve, čo sú, ktoré boli 

prepadnuté striešky. Áno, áno, áno. Čo sa týka hotela Ďumbier a úverových zdrojov, asi, pán 

primátor, teba poprosím.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„No, tam môžem doplniť len to, že my sme sa bavili o tom, že budeme brať návratné zdroje, 

teda úver, hej? V podstate vyriešili sme to tým, že úver sme nebrali zo žiadnej komerčnej banky, 

pretože úrokové sadzby sú dneska nevýhodné a v podstate taký úver, ktorý by nám mohol byť 

poskytnutý, tak nemal, poviem, výhodné podmienky, s ktorými by sme súhlasili, takže rozhodli 

sme sa, pretože si zoberieme pôžičku z lesov, keďže na to mali dostatok finančných prostriedkov 

a myslím si, že to je určite lepšie riešenie, ako by sme si požičiavali za súčasných podmienok z 

komerčnej banky. Takže, neviem, na čo si myslel, len v podstate mali sme osobitné stretnutie so 

všetkými poslancami s vami k tomu, kde sme vás o tom informovali vtedy pri prezentácii, že 

takýto úver budeme brať, takže neviem, že čo si chcel. No úver, úver sme nezobrali, brali sme, 
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brali sme pôžičku a bavili sme sa vtedy o 650 tisícoch eurách úveru, nezobrali sme zatiaľ toľko, 

lebo zatiaľ toľko nám nebolo treba, zobrali sme 300 000, sme si požičiavali, 400, tak 400 000, 

opravujem sa, ale je to zverejnené normálne, tak, ako sme včera hovorili aj na Dozornej rade 

a v podstate, pokiaľ vieme z vlastných spoločností si zobrať takéto zdroje na naše investície do 

nášho majetku, tak využívame skôr takúto možnosť ako cez komerčné banky.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Veci sa preberajú na Dozornej rade, hej?“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„No len Dozornú radu ste dovtedy nemali, hej? Dozornú radu ste dovtedy nemali, lebo nebola 

ani kreovaná, v podstate Dozornú radu sme schvaľovali v nejakom časovom slede. Obchodná 

spoločnosť vznikla v júni, takže ako, Dozorná rada to mala, je to kontrolný orgán, hej? Nie 

schvaľovací orgán. Takže určite do budúcna vás budeme o všetkých krokoch dopredu 

informovať, hej? Lebo tak teraz ste si povedali, aj nový predseda, že budete mať zasadnutie 4x 

ste sa dohodli, ste sa včera dohodli, že 4×. Tak predpokladám, že všetky veci vás bude 

informovať aj riaditeľ, aj konateľ dopredu, nemáme s tým žiadny problém, hej? Takže tak, 

áno?“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„Ja len doplním, že predtým, ako sa pristúpilo k zobratiu pôžičky od mestských lesov, boli 

oslovené všetky komerčné banky, boli intenzívne rokovania a so Slovenskou záručnou 

rozvojovou bankou. Jednak najväčší problém bol, že tá spoločnosť nemá históriu, to, že ani 

jeden účtovnícky rok nebol uzavretý, to videli najväčšie, najlepšie to vyzeralo so Slovensko 

záručnou rozvojovou bankou, ale tie podmienky, ktoré nám dali, boli nevýhodné pre mesto.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Preto vravím, že sme pristúpili k tomuto riešeniu a myslím si, že je to aj lepšie, lebo šetríme 

tým vlastné zdroje, či v jednej alebo v druhej spoločnosti, takže, zhruba tak. Ďalej, poprosím 

ťa, nech sa páči.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„Pán poslanec Ambros - chodníky, vyčistenie. Tento týždeň nastúpili nové pracovné sezónne 

sily, čo sa týka na čistenie mesta, vnútroblokov, takže už budeme viac viditeľní v meste ako 

doteraz. Pani poslankyňa Štugnerová, konáre, čo sa týka pri Hrone, povodie, ja som ich urgoval, 

mali nejakú havarijnú situáciu, sú oni veľmi materiálovo a strojne obmedzení, oni majú na celé 

povodie jednu Tatru, takže akonáhle sa bude dať, takto vyčistia. Detské ihrisko Černákova, tak, 

ako sme sa dohodli, detské prvky Fraňa Kráľa už boli nejaké osadené, ešte jeden domček bude 

osadený. ŠLN 26, 28, ak ťa môžem poprosiť, konkrétne, stretnúť sa s tými obyvateľmi, že kde 

presne je ten prachár, aby bolo všetko v poriadku, aby sme si my dali stretnutie.“  
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Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„Prachár, prachár riešime, hej? Písal mi pán, no neviem už, ako sa volal. No, ale riešime aj 

prachár. Pokračuj, prosím ťa. A ostatné veci, asfaltovanie ciest bude prebiehať, teraz je 

obaľovačka, čo sa týka asfaltu, otvorená len dočasne, kvôli našej ulici Hronskej, v priebehu 

niekedy v druhej polovici mája už budú fungovať na 100 %, čiže aj pre nás bude môcť asfalt a 

budú sa robiť aj tie väčšie opravy ciest. A čo sa týka úpravy ulice Hronskej, tak ja by som chcel 

potom s investičným sa stretnúť, aj s pánom zástupcom Fašangom, čo sa týka celkovej úpravy 

aj okolia komunikácie Hronskej, lebo boli tam vytvorené nejaké spevnené plochy, ktoré nie sú 

v súlade s tým, čo tam bolo, čo tam má byť. Pán poslanec Barančok, stĺpy, to robili 

telekomunikácie aj s SD už boli na to upozornení, aby to dali do pôvodného stavu. Pán poslanec 

Struhár. Ale niektoré už boli dokončené, už mali to na 2 etapy rozdelené.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„A čo to?“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„Na Vránskeho a na Školskej menili stĺpy a okolo, čo dlažba bola vybratá, tak je tam hŕba z 

toho, neni to upravené. Pán poslanec Struhár, detské ihriská, piesok. Po Veľkej noci kompletne 

dosypávanie piesku, úprava detských ihrísk, ročná kontrola. Čo sa týka ihrísk, na ŠLN koreň 

zajtra odstraňujeme. Ten pri zastávke oproti pumpe, ak je to ten. Tie otvory boli vyvalené stromy. 

A pani poslankyňa Dzurmanová, kontajner už je tam.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Nech sa páči, ešte Peťka si chcela dačo.“  

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„... z lesov, že či tento nápor zvládajú Lesy? Úver, teda pôžičku, zámeny, že či je to v poriadku? 

Usmievaš sa, tak. Jasné, dobre.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Poviem. Aj on je rád, lebo zarobí, ale, hej, ale poviem tak, že sme v dobrej kondícii, hej? Ako 

v podstate potrebujem len Ďumbier dohodnúť, obidve ďalšie firmy, ktoré máme, sú v dobrej 

kondícii, ako fakt v dobrej, hej? Nemáme problém žiadny. Však budete mať výročné správy, 

budete vidieť celú ekonomiku. Pán poslanec Turňa, nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Tomáš Turňa (poslanec)  

„Dobrý deň, prosím vás pekne, ja by som chcel len taký malý detail na ŠLN, vyhradiť niekde 

proste výjazd pre sanitky a prípadné iné zložky záchranné, pretože hlavne vo večerných 

hodinách sa tam tak naparkuje, že proste ku činžiakom sa nedá vôbec ísť a tým, že tam žiadne 

miesto nie je takto označené, tak ľudia parkujú proste napr. aj k tomu výjazdu ku kontajnerovým 

stojiskám, čo je asi ideálne miesto, kde by sa to mohlo označiť, proste len urobiť na cestu 
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značenie, aby sa na tom mieste nezastavovalo práve z tohto dôvodu, že keď tam príde sanitka 

trebárs, tak nevie sa dostať ku činžiakom.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„A to sme sa bavili s požiarnikmi, že postupne by sme to. My sme sa dohodli aj s pánom 

riaditeľom Hasičského zboru v Brezne, že budeme postupne robiť projekty, lebo treba na to aj 

projekt, musí to byť aj dopravákmi odsúhlasené a v podstate opečiatkované, že budeme robiť 

vyhradené miesta pre práve napr. v prípade požiarov, kde môže zastať hasičská technika, hej? 

Je to zanedbané všade, hej? Oni to teraz kontrolujú s tým, že sme sa dohodli, že postupne sa to 

bude zavádzať, lebo nedá sa to hneď, vzhľadom na ten stav, ktorý je. A čo sa týka prejazdu 

sanitiek, tak ak máš ale konkrétne miesto, ak je to ten výjazd, čo sme aj robili tam, aby sa tam 

dalo vojsť.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„Ty myslíš ten nový, čo ste vybudovali od západu?“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Áno, áno.“ 

Mgr. Tomáš Turňa (poslanec)  

„Nie, nie, keď ideš vlastne do tej poslednej uličky k zelenému a modrému paneláku na ŠLN, tak 

potom tam je taký výjazd ku kontajnerom, tam sú 2 stojiská a je tam urobený výjazd medzi tie 2 

kontajnerové stojiská a tadiaľ sa dá relatívne aj s väčším vozidlom, dá sa tam manévrovať, ak 

by sa to tam dalo označiť, to miesto, aby tam nezastavoval poslanec.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pán riaditeľ technických si to s tebou v teréne prejde a dohodnete sa a dá návrh na, u nás, 

návrh pánovi Medveďovi na dopravné značenie, čo pošleme aj na dopravný, dobre?“  

Mgr. Tomáš Turňa (poslanec)  

„Ďakujem veľmi pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Poprosím ťa, hej, riaditeľ? Toto zariaď, ďakujem. Ešte niekto ďalší do tohto bodu? Ak nie, 

ďakujem pekne. Prešli by sme k bodu 15 Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezna. Nech sa páči, na mňa kolegyne, kolegovia, kto chce? Pán poslanec Garaj, nech sa páči, 

môžeš.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Ja sa chcem opýtať, či vieme naplánovať výjazd taký, ako sme mali minulý rok k tým 

nedostatkom, že či si vieme prejsť teraz napr. to ŠLN, že v akom je to stave, čo sa tam zmenilo, 
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nezmenilo a či vieme postupovať ďalej napr. na Rázusovu ulicu, lebo tam je toho viac, ale to 

by bolo skôr vidieť, ako o tom rozprávať.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Takto, budeme mať, budeme mať stretnutie s obyvateľmi. My do terénu chodíme pravidelne, 

takže určite budeme ešte nejaké stretnutia robiť. V akom rozsahu, neviem povedať, lebo to aj 

vzhľadom na ten čas, čo ja mám, nemám, no, takže asi tak.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Keby išiel aj niekto iný, ja neviem, zástupca, keby išiel na miesto teba.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, však dohodneme.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Lebo aj ten napr. vjazd, výjazd pre tú techniku na ŠLN, o ktorom si hovoril, tak nie som si ja 

istý, či to spĺňa tie požiadavky, ktoré by to malo mať.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ale my sme to preberali s, so záchrannou službou, napr.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„S hasičmi sa o tom niekto bavil, či nie?“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prosím?“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„S hasičmi.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ja som.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Tak by som bol rád, keby sme aj jeho potom prizvali na to stretnutie, lebo mne povedal niečo 

iné, čiže.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„No tak, mne povedal riaditeľ, a to je podstatné, čo mi povedal, že s technikou sa dostanú 

kdekoľvek a takéto prekážky nemôžu byť prekážky pre tie vozidlá, čo majú. Veď tie majú, nemajú 

problém ísť do terénu, nie, že prejdú obrubník nejaký alebo po nejakej tráve niekde, takže. Ako 
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myslím si, že aj z logiky veci je to asi zrejmé. Takže problémom je, samozrejme, auto odstavené 

alebo autá, kde nevedia prejsť, ale nie to, že niekde je nejaký obrubník alebo podobne, keď tie 

autá sú stavané, však to sa asi nemusíme baviť, do akých podmienok. Takže to, či je niekde 

chodník alebo vjazd, tak pre to auto nemôže byť problém, takto sme sa bavili aj s ním, takže.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Dobre, veď keď bude priestor, ja by som bol rád, aby sme si to prešli, lebo vravím, ja som tam 

bol, bol som tam, aj keď tam bolo auto, čiže bol by som rád, aby sme si to prešli v teréne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, pán poslanec. S faktickou? Chceš, pani poslankyňa?“  

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne. Ja by som chcela nadviazať práve na tie výjazdy, lebo u nás Brezenská - 

Tisovská nebol ten výjazd, stretnutie s občanmi. Tak tiež by som veľmi rada, keby sme to 

absolvovali. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, pán poslanec Struhár.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Tak možno táto otázka už zaznela nie raz, ale absolútne si nepamätám 

odpoveď na ňu, preto ju možno troška tak osviežim. Chcem sa spýtať, či plánujeme osvetlenie 

popri nábreží od mostu k autobusu, od autobusovej stanice až po Baldovský most. Či plánujeme 

toto osvetlenie, bolo by to celkom zaujímavé možno pre bežcov a celkovo by to asi zatraktívnilo 

túto časť oddychovej zóny. A druhá otázka, ja som, neprihlásil som sa pri komisiách, ale chcem 

vás informovať a poďakovať mestu za to, že vyriešilo požiadavku, z ktorej vyšla z komisie, a to 

sú defibrilátory na základných školách. A je to, no je to zákon, ale nebolo to dovtedy, bola to, 

bola to v podstate aj naša požiadavka, trocha sme k tomu prispeli. Chcem sa teda spýtať, ako 

to bude fungovať ďalej, či plánujeme rozšíriť tieto defibrilátory aj na športoviská, na verejné, 

na verejné priestranstvá, ako sú trebárs námestia a pod. lebo ideálne by bolo, keby to naozaj 

nikto nikdy nemusel použiť, ale je dobre to mať v miestach, kde sa združuje, združujú veľké davy 

ľudí. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, čo sa týka. Povedzte ešte otázky. Peťka, nech sa páči.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Pán primátor, ja sa ťa chcem opýtať, na Nálepkovej, tie posledné výškové oproti Billy a ten 

bočný, tak tam pribudla dopravná značka, myslím, že je to jednosmerka a viem, že to s tebou 

spomínali, alebo ti to spomínali aj v dennom centre na nejakom stretnutí, ktoré si mal a povedal 

si, že to bude riešené. Ja som sa chcela opýtať, že teda či to už je riešené, ako sa to bude, lebo 
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si naozaj skracujú autá tadiaľ cestu, odrazu neviem, proste ako keby upozornila tá značka na 

to, že je to nejaké rýchlejšie a naozaj je to nebezpečné, tak som len chcela vedieť, že v akom je 

to stave a ako sa s tým bude ďalej pokračovať, aby som vedela vlastne povedať, lebo už asi, no 

zo štyria ľudia mi telefonovali, je to asi naozaj pre nich trošku nejaká závažná vec. Ďakujem 

ti.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prosím. Pán poslanec Ambros, nech sa páči.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Ďakujem pekne, nadviazal na môjho kolegu Dana Struhára, teraz máme také spoločné záujmy, 

tak sme sa stretli na dopravnom ihrisku, tiež by tam možnože.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pri tebe je to bez pochýb.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Áno, áno. Že či by sa tam nedali doplniť nejaké solárne osvetlenie tam na Dopravnej, lebo 

akože chuť bola ešte pokračovať v týchto milých aktivitách, len už nebolo svetlo. Ďakujem 

pekne.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, čo sa týka, čo sa týka toho osvetlenia, tak ja som zadal už úlohu pánovi riaditeľovi 

technických služieb. Kedy to budeš mať, prosím ťa? Čakáš na cenové ponuky. Takže aktívne to 

riešim, lebo ja tade chodím každý večer teraz sa prechádzať aj s manželkou, aj. Mám psa, mám 

psa a to, to je dieťa ďalšie naše teraz a keďže už naše deti vedia byť samé doma, tak chodíme 

večer na prechádzku so psom aj po ŠLN atď. No takže, takže, ale po nábreží ideme stále, takže 

teraz sme aj s pánom riaditeľom riešili, že ako by sme to, aj poviem, čo za najlepšie peniaze. 

Takže čakáme, čakáme na, všade nevieme dať solar, lebo sú tam stromy, hej? Čiže nevieme ho 

dať všade, inak by tie stromy museli ísť preč, čo nechceme, samozrejme. Aj cez to juesko by sme 

sa pokúšali získať. Neviem, ale to sme neposielali, či sme posielali? Takže hľadáme riešenie, 

riešime to aktívne, dobre? Určite budeme aj my radi, keď sa to podarí čím skôr. Tak ako ste 

počuli, teraz sme to dali naceniť, koľko by to stálo. Ďalej, čo sa týka tej Nálepkovej, určite to 

budem riešiť. Ja som tam bol týždeň dozadu iba, takže zatiaľ som sa k všetkým veciam, ale keď 

je to takéto urgentné, tak si hneď sadneme od budúceho týždňa k tomu, že ako to vieme poriešiť. 

Ja to mám zapísané, samozrejme. Dobre, dáme vedieť, nie je problém, informujme potom pani 

prednostku aj pani poslankyňu, aby vedela. Ďalej, no už si sa iba na to osvetlenie pýtal, tak to 

som odpovedal. A defibrilátory, pardon ešte, to som nezodpovedal. K tomu sú také, poviem ti 

úprimne, teraz sme sa o tom bavili, rôzne postoje, pretože čo sa týka profesionálov, v nemocnici 

sme to preberali včera na Správnej rade, je s tým trošku problém z toho pohľadu, že áno, je to 

taký boom, že defibrilátory zachraňujeme život, ale pokiaľ nie sú tí ľudia zaškolení a nevedia s 

tým defibrilátorom robiť, tak to nie je taká sláva. Aj pán náčelník to na porade riešil, že 
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jednoducho, ak ma môžeš aj doplniť v rýchlosti, že jednoducho, ak tí ľudia nie sú zaškolení, tak 

môžeš s tým ešte spraviť viacej škody ako osohu a treba povedať, že väčšina ľudí, neviem, či by 

sa tak rýchlo vedela zorientovať s tým pracovať, aj keď je tam popis, manuál, ak ma doplníš, 

pán náčelník, len sú s tým už v praxi aj opačné skúsenosti, že to až tak nepomohlo a práve 

naopak, takže ja to nespochybňujem, nedovolím si to, nemám zase toľko informácií, len máme 

takúto debatu.“ 

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície)  

„Tak, že ako vraví pán primátor, že musí byť zaškolený ten, čo ho obsluhuje, musí vedieť, ktorú, 

kedy elektródu použiť, hej? Podľa pacienta. Sú rôzne veľkosti, a samozrejme, ten prístroj vám 

hovorí všetko, čo máte robiť, ale nie je to až také jednoduché. Treba hodnotiť tú situáciu na 

mieste. Samozrejme, ten človek nie je zaškolený, má stres, nevie, čo má rýchlo robiť. Aj keď ten 

prístroj sám vyhodnotí, či dá výboj, alebo nedá. Samozrejme, potom neviem, ako je ďalej 

poriešený nákup elektród, prevádzka atď. Samozrejme, musí vedieť aj, že ten prístroj je funkčný, 

nie je funkčný, musí to vedieť zhodnotiť, lebo tá batéria má určitú životnosť, čiže fakt bez 

školenia sa to používať nedá, nie je to také jednoduché, že niekto ho stlačí a použije, hej? Musí 

si to vyskúšať každý, lebo neverím tomu, že niekto príde fakt a prvý raz to len chytí a vie to 

správne použiť, určite nie, ani nevie, kde má tie elektródy priložiť.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„My tú ďalšiu aplikáciu, alebo to ďalšie umiestnenie zvážime. Len vravím, je to, je okolo toho 

teraz taký boom, hej, P.R, tak to poviem, ale aby naozaj sa potom spravila aj nejaká osveta a 

myslím si, že nie je to také, tak, ako hovorí pán náčelník, jednoduché použiť v praxi, hej? Lebo 

aj keď sme si to popisovali, že čo tam všetko treba k tomu, toto len tak zhruba povedal, tak to 

nie je zase také, že poviem, hocikto to chytí do rúk a zachráni život, aby to nebolo, nedajbože, 

naopak. S faktickou, pani poslankyňa Dzurmannová, môžeš.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem. No tak si povedzme, že tu je to hlavne o peniazoch a pod. Pretože vieme, kedy začali 

problémy s defibrilátormi, keď cez covid na horách sa nevedela poskytovať prvá pomoc. Ale to 

je vedľajšie. Ja rozumiem tomu, čo hovorí pán kolega, ale keď teraz som počula pána náčelníka, 

možno pre mesto, ak na mestskej polícii, teda ja neviem, či som to dobre pochopila, či u vás je 

ten defibrilátor?“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„My máme, my máme.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Myslím, že úplne postačuje, lebo vy ste k dispozícii 24 hodín denne, možno len informovať 

verejnosť proste, aby vedeli, že zavolať, pretože tá Mestská polícia je k dispozícii a myslím, 

že...“ 



   68 z 70 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„To aj píšeme, aj informujeme. My informujeme verejnosť, ja si myslím, že stačí, keď fakt tí 

mestskí policajti dokážu byť dneska do dvoch, troch, štyroch minút na mieste, keď ich zavoláme, 

takú máme skúsenosť z praxe a zvlášť, keď pôjde o život, tak si myslím, že budú trieliť tak, ako 

vedia. Takže mali by to byť aspoň zaškolení ľudia, hej? Lebo nie je to také jednoduché, hej?“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Nech je to aspoň takto.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„My to máme v aute, samozrejme, máme, hej? Toto...“  

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície)  

„Ak môžem k tomu nákupu defibrilátorov, keď sa pýtate. My sme v tom záchrannom systéme 

112 evidovaní, čiže 112 automaticky vie, že my ho máme a vysiela našu hliadka ako prvú. Naša 

hliadka tam príde skôr ako záchranná zdravotná služba a potom, ako vravel pán primátor, je 

to už na tom, na tej ďalšej údržbe alebo na tom ďalšom využívaní defibrilátora, kde my musíme 

s nimi spolupracovať, oni vlastne nám radia, hej, vysielajú atď., my hlásime použitie, hlásime, 

či je funkčný, či sme v systéme, sme aktívni,, nie sme aktívni, čiže verejnosť vie, že ho máme, 

ale hlavne je integrovaný systém 112, ktorý to vie, automaticky nás posiela na každé takéto 

oznámenie. Čiže sme tam bez toho, aby nás privolal občan, hej? Samozrejme, musí to byť 

oznámené na 112 dáka udalosť. A vždy sme tam.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Čiže stačí, keď ten obyvateľ vie, že je 112, volá na ňu, tak ona hneď kontaktuje „mestskáčov“, 

lebo vie, že najskôr sa vedia dostať k pacientovi a jednoducho vedia dať aj túto prvú pomoc. To 

je myslím, že. Ale, ako ja vítam aj tú tvoju iniciatívu, hej, alebo vašu iniciatívu v rámci komisie, 

však my sme to aj vyzdvihli, s tým nie je problém, len pán náčelník ma upozorňoval, aj na 

porade, ale aj na Správnej rade, dokonca s lekármi sme to preberali, že ako opatrne s tým, že 

je to také boom, ale aby sa práve nedosiahol opačný efekt. Ak sú zaškolení na školách, to je iné, 

hej? To ako, to nie je problém, samozrejme, ak sú zaškolení ľudia, tak potom je to v poriadku.“ 

 

Mgr. Andrej Barančok, (poslanec) 

vieme aj preškoliť ľudí a eventuálne Mestský úrad, lebo pán primátor mal aj skúsenosť stránky, 

kde prišlo práve k infarktu.  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, však to sa vieme dohodnúť, ako. Ak má ísť so záchranou života, tak určite sa na to aj 

zdroje nájdu, s tým nemáme problém, aj len, aby to bolo použité potom tak, ako má byť. Pán 

poslanec Garaj ešte, nech sa páči.“  



   69 z 70 

 

Matej Garaj (poslanec)  

„Ešte sa chcem opýtať k objektu na Clementisovej 5, kde sídli aj Brezno energia. Tam som sa 

už v minulosti pýtal na tie zvody, žľaby, ktoré teraz boli vymenené, čomu som rád, ale chcem sa 

opýtať, z akých finančných prostriedkov sa to robilo? Lebo predtým bolo povedané, že Veolia 

energia má na starosti nejakú, nazvem to, drobnú údržbu tej budovy a predpokladám, že toto.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„My sme to robili cez Brezno, tak potom sme to robili asi my ako mesto Brezno v našej réžii.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Čiže oni tam neurobili, keď som sa pred rokom pýtal na tie nedostatky, nespravili z toho 

jednoducho nič, hej?“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prosím?“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Veolia energia. Vtedy my na Zastupiteľstve bolo povedané, že oni majú riešiť nejakú drobnú 

údržbu, čo sa týka tých soklových častí, deravých zvodov, to neurobili, atď., čiže oni tiež v 

podstate neurobili s tým nič a teraz to mesto platí zo svojich finančných prostriedkov.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Tak, je to náš majetok, takže sme investovali, aby sme predišli väčším škodám.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Určite, len, že ak to mali v zmluve, že prečo to tiež oni neurobili, hej? Teraz zase.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Tak, možno vedeli, že odchádzajú, tak to neurobili, no tak. Aha. Čiže zmluvy, pani prednostka 

ma upozorňuje, mali to, tú povinnosť len do 500 EUR, keďže toto bolo viac, tak, takže ani 

zmluva ich k tomu nezaväzovala.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Dobre. A čo sa týka územného plánu, tam, síce sa to pýtam už pomaly na každom 

Zastupiteľstve, ale opýtam sa ešte raz, že ako to vidíme, že kedy by mohol byť.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Mal by byť zverejnený v najbližšiu dobu, hej? Je to stále, bolo, stále to bolo závislé a je závislé 

od odborne spôsobilej osoby, s ktorou sme mali problém. To som vás aj informoval o tom, hej? 

Ale posledne aspoň tie podklady, čo prišli, tak boli už. Čiže, v rámci ešte marca? Čiže tohto 

týždňa. Tak dobre.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Dobre, ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, vďaka, pán poslanec Turňa, nech sa páči, môžeš.“  
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Mgr. Tomáš Turňa (poslanec)  

„Ja by som sa ešte vrátil k tým defibrilátorom. Ja už som to dávno ešte ako neposlanec avizoval, 

že by bolo vhodné na zimný štadión ten defibrilátor, nakoľko každý víkend sa tam odohrávajú 

hokejové stretnutia a ten druh športu a zaťaženia je ako predurčený k infarktom v niektorých 

prípadoch. A tak isto sa tam uskutočňujú veľké športové podujatia a aj kultúrne podujatia a tie 

majú vždycky za, ako za podmienku mať tam odborne spôsobilú osobu, poskytovať zdravotnú 

starostlivosť, takže myslím, že tam je jednak veľký význam tohto zariadenia a aj garantované 

odborné použitie, takže tú arénu by som tam bol rád, keby sme nezabudli na ňu. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zabezpečíme, dobre? Ešte niekto ďalší? Ak nikto, tak končím aj tento bod.“ 

 

K bodu 21/ 

Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna  

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 16, Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva. Kolegyne, kolegovia, ja vám veľmi 

pekne ďakujem za dnešné rokovanie, prajem vám príjemné a pokojné prežitie veľkonočných 

sviatkov a v kruhu vašich najbližších a len všetko dobré, takže. Samozrejme, malá pozornosť, 

maličká, no.“ 
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